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 احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس 
 با اشاره به گرانی کالاهای اساسی :

توقف گرانی کالاهای اساسی 
1نیازمند خروج دلالان است
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دردویستمین جلسه شورای اسلامی شهر بندرعباس 
بررسی شد

  فعالیت دوربین های ثبت تخلف 
و نارضایتی از پایانه مسافربری

بازار گوشت قرمز در وضعیت قرمز! 

  صالحی از شهرداری بندرعباس خواست در راستای احقاق حقوق عامه ، عمل 
به وظایف قانونی و همچنین اجرای مصوبات شورای پیشگیری از وقوع جرم استان 
هرمزگان نسبت به تأمین روشنایی و نور کافی در مناطق مختلف این محلات، تعیین 
تکلیف اسناد منازل ساکنین با همکاری اداره کل ثبت اسناد و املاک و انتقال مالکیت و 

صدور سند به نام مالکین این منازل ، تقسیم عادلانه منابع و امکانات، ایجاد پارکها ، 
فضای سبز و مبلمان مناسب و اصولی شهری طی مهلت سه ماهه اقدام نماید.

  وی دستورات لازم را جهت بررسی مطالبات مردم محله کوی آیت الّل غفاری به 
منظور رفع کمبودها و نارسایی های موجود در این محله صادر کرد.

آبا بتن ساحل                    
تولید و عرضه بتن آماده

دفترمرکزی :32212828 -32212929
کارخانه :32561030-31

آدرس :بندرعباس- بلوار امام خمینی نرسیده  به میدان 
شهدا نبش خیابان دانش ساختمان  بنی هاشمی واحد 2

Aba Beton Sahelمصاحبه اختصاصی روزنامه دریا با فیلم ساز هرمزگانی؛
فیلم سازانی که با کمترین امکانات 

صدای هرمزگان را فریاد می زنند

گروه خبر // نماینده مردم بندرعباس در مجلس گفت:  دولت 
فکر اساســی برای گرانی کالاهای اساسی مردم در استان 
هرمزگان بکند تا شهروندان برای تهیه مایحتاج اساسی خود 

تحت فشارهای سنگین اقتصادی قرارنگیرند.
 به گزارش خبرنگار دریا ؛ احمد مرادی درباره وضعیت گرانی 
کالاهای اساسی مردم در استان هرمزگان، گفت: مبارزه با گران 
فروشی کالا در چارچوپ  ابعاد ملی قرار بگیرد و این در حالی 
است که دلالان و واســطه ها نقش اساسی در گرانی کالاهای 

اساسی دارند.نماینده مردم بندرعباس درمجلس شورای اسلامی 
با بیان اینکه باید فکر اساســی برای تقویت و حمایت از تولید 
داخلی کرد تصریح کــرد: نباید نرخ محصولات داخلی، خارج 
از توان مردم تامین شــود زیرا در بحران کرونا باید فکر اساسی 
برای تضمین اقتصاد معیشتی شهروندان کرد.مرادی افزود: دولت 
با برنامه ریزی حمایتی مانــع حضور دلالان در بازار کالاهای 
اساسی مردم شــود بنابراین الزامی است که دولت فکر اساسی 
برای توقف منافع سود جویانه دلالان بکند.نایب رییس کمیسیون 

انرژی مجلس یادآور شد: بهارستان با ابزارهای نظارتی باید مانع 
حضور دلالان در چرخه تولید  شود تا بتوان بازار اقتصادی را 

میان تولید کننده واقعی و مصرف کننده مدیریت کرد.

احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس  با اشاره به گرانی کالاهای اساسی :

توقف گرانی کالاهای اساسی نیازمند خروج دلالان است

توزیع عادلانه خدمات در مناطق کم برخوردار با ورود دستگاه قضایی

ضرب الاجل سه ماهه دادگستری 
برای رفع مشکلات محله آیت ا... غفاری بندرعباس

تشکیل قرارگاه تحول برای کاهش گام به گام آسیب های اجتماعی در چهار محله بندرعباس

صفحه 8 را بخوانید

گــروه خبر // مدیر کل بیمه ســامت  
مبلغ25  ســال98  در  گفت:  هرمزگان 
میلیارد تومان بــرای بیماران خاص در 

استان هزینه شده است. 
  به گــزارش خبرنگار دریا ، علی علیزاده 
بابیان اینکه 2155 بیمار خاص در هرمزگان 
تحت پوشــش بیمه هســتند؛ اظهارداشت: 
میانگین هزینه هر نفر بیمه شده خاص در سال 
گذشته در استان بالغ بر  11 میلیون تومان می 
باشــد.وی گفت: 996بیمار تالاسمی، 483 
بیمار همودیالیز، 283 بیمار ام اس، 247 بیمار 
پیوند کلیه، 124 بیمار هموفیلی و 22 بیمار 

صفاقی تحت پوشــش بیمه سلامت هستند. 
علیزاده افزود:  این اداره کل در شهرستانهای 
میناب، رودان، قشــم، بندرلنگه، بســتک ، 
پارسیان، جاسک و ابوموســی دارای اداره 
می باشــد .وی افزود: تعداد دفاتر پیشخوان 
طرف قرارداد در اســتان 48 دفتر  می باشد. 
به گفته مدیرکل بیمه ســلامت هرمزگان  از 
جمعیت یک میلون و 904 هزار  نفری استان، 
 تعداد 968هزار و587   نفر تحت پوشــش 
صندوق های بیمه ای این اداره کل می باشند 
که 51 درصد از کل جمعیت استان را تشکیل 

می دهد.
  وی گفــت: 96هــزار و 667نفر کارکنان 
دولت، 23هزار و 879 نفر سایراقشار، 3374 
نفر بیمه  ایرانیان، 793 هزار و 474 نفر بیمه 
روســتایی، 51هزار و 193 نفر بیمه سلامت 
همگانی هستند  که 11هزار و 819 نفر بیمه 

شده کمیته امداد و 488نفر اتباع بیگانه  نیز 
تحت پوشش هستند. مدیرکل بیمه سلامت 
هرمزگان تعداد موسسات طرف قرارداد در 
استان را 328موسسه شامل22بیمارستان 53 
پزشــک عمومی، 7دندانپزشک، 69 پزشک 
متخصص،13 پزشــک فوق تخصص، 101 
داروخانه، یک ســنگ شــکن،یک  اسکن 
ایزوتوپ،سه مرکز ترک اعتیاد، 13درمانگاه، 
19فیزیوتراپی و27 آزمایشــگاه اعلام کرد. 
وی گفــت :مجموع پرداختی شــش ماهه 
اول ســال 1399 مبلــغ  79 میلیارد تومان 
است که سطح یک روستایی تا شهریور99، 
داروخانه های مســتقل تا تیــر99، مراکز 
الحساب  دولتی دانشــگاهی بصورت علی 
تا خرداد99، خســارت متفرقــه تا تیر99، 
مراکز خصوصی و غیردانشــگاهی تاتیر99، 
بیمارســتانهای خصوصی تا تیر99 و نسخ 

الکترونیک تا شهریور99 پرداخت شده است. 
وی در خصوص آمار ارزیابی وسع استان تا 
10 مهرماه هم گفت: تعداد کل درخواســت 
ارزیابی وسع برای سرپرســتان 39 هزار و 
561 نفــر و 135 هزار و 388 سرپرســت 
وتبعی، تعداد افرادی که دهک آنها مشخص 
شده هم 38هزار و 538 نفر سرپرست معادل 
97درصد  و 132هزار و 369 نفر سرپرست 
وتبعی معادل98 درصدمی باشد. وی گفت: 
برای 38هزار و 555نفر سرپرســت معادل 
97درصــد و 132هــزار و 369نفر معادل 
98درصد پیامک ارسال شده است. علیزاده 
اظهار داشت: تعداد دفترچه های صادر شده 
متقاضیان آزمون وســع 23هزار و 777نفر 
سرپرست خانوار معادل 62درصد و 49هزار 
و 818 نفر معادل 37درصد سرپرست وتبعی 

دفترچه بیمه صادر شده است.

مدیر کل بیمه سلامت  هرمزگان خبرداد

هزینه کرد  25 میلیارد تومان به بیماران خاص در سال98



فرماندار بندرعباس خبر داد 
اعمال محدودیت ورود و خروج به بندرعباس 

  گروه خبر //  در اجرای مصوبات چهل و دومین جلســه کمیته امنیتی ، 
اجتماعی و انتظامی ستاد ملی مدیریت بیماری کرونا و هماهنگی انجام شده با 
ستاد مدیریت کرونای استان، جلسه اضطراری ستاد کرونا شهرستان بندرعباس 
به ریاست عزیزاله کناری فرماندار با حضور مدیران دستگاههای بهداشتی و 
انتظامی در محل سالن کنفرانس فرمانداری تشکیل شد.به گزارش خبرنگار 
دریا ؛ فرماندار بندرعباس در این جلســه اظهار داشت: اعمال محدودیت ها 
 در ســطح شهرســتان بندرعباس در دو لایه ورودی های شهرستان شامل 
ورودی های شــرقی ، شــمال غربی و غربی و همچنین ورودی های شهر 
بندرعباس در 4 نقطه شامل میدان دفاع مقدس ، از ابتدای بلوار شهید رجایی، 
ابتدای بلوار راه آهن و میدان ســایت است و ورود خودروهای غیر بومی ) 
غیر پلاک 84( و خروج خودروهای بومی ) خودروهای پلاک 84 ( ممنوع 
 و همچنین در داخل شــهر محدودیت ها شامل تعطیلی بوستانها ، سواحل و

 پارک ها و خاموشی آنها و ممنوعیت برپایی چادر مسافرتی جهت اسکان 
اســت.وی در ادامه گفت: محدودیت تردد به جزایر قشــم و هرمز از مرکز 
بندرعباس به لحاظ موقعیت قرار گیری این بندر در مرکز بندرعباس و همچنین 
مقابله جدی دریابانی با شــناورهای جابجا کننده مسافر از اسکله های غیر 
رســمی اعمال خواهد شد.عزیزاله کناری در پایان تصریح کرد: هلال احمر ، 
بهداشت ، راهداری ، شهرداری و سایر ادارات مرتبط همکاری لازم را با حوزه 

انتظامی ، راهور و پلیس راه در خصوص اعمال محدودیت ها داشته باشند.

اجرای مانور پدافند غیر عامل 
در مرکز امام حسین )ع( مخابرات منطقه  هرمزگان

   گروه خبر // مانور بزرگ مقابله با حوادث و سنجش میزان آمادگی 
در شرایط بحرانی در مرکز مخابراتی امام حسین )ع( شهرستان بندرعباس 
با حضور امیر یگانه مدیر منطقه ،علی صابری معاون شبکه، روسای ادارات 
حراست ، روابط عمومی، اداره ســاختمان و تاسیسات، اداره فناوری و 
اطلاعات ،دیتا  و جمعی از  مدیران اجراء شد .به گزارش خبرنگار دریا ، 
در این مانور که همزمان با ششمین روز از هفته پدافند غیرعامل و با هدف 
ارائه خدمات تلفنی جایگزین در شرایط اضطرار و ارتقاء توان و آمادگی 
بیشتر در مقابله با حوادث و بلایای طبیعی وغیر طبیعی برگزار شد، برق 
ساختمان مخابرات مرکز امام حسین )ع(  قطع و با استفاده از ژنراتور، برق 
اضطراری ساختمان به سرعت وصل و به جریان افتاد تا خللی در امور 
ارتباطات شبکه مخابرات بوجود نیاید. امیر یگانه مدیر منطقه در این مراسم 
ضمن ابراز رضایت از نحوه برگزاری این مانور یادآور شد : برگزاری این 
مانور نشان از آمادگی مخابرات منطقه در مقابله با خطرات احتمالی است 
که با توجه به وضعیت استراتژیک منطقه، شرایط به خوبی برای مقابله و 

رفع هرگونه اشکال در سیستم به نمایش گذاشته شد.

 اجرای مانور پدافند غیرعامل در مخابرات 
منطقه هرمزگان

  گروه خبر //  به مناسبت هفته پدافند غیرعامل ) 8 تا 14 آبان ماه( 
و پیرو مصوبات ستاد پیشگیری از ویروس کرونا شرکت مخابرات ایران 
مبنی بر رعایت پروتکل های بهداشتی و انجام دورکاری کارکنان،مانور 
دور کاری مرکز پاسخگوئی سامانه 2020 در سطح حوزه تجاری، دیتا 
و  فناوری اطلاعات با هماهنگی کمیته پدافند غیر عامل مخابرات منطقه 
انجام شد.در این مانور که با شعار»حصول اطمینان از پایداری شبکه و 
خدمات مخابراتی با رونق تولید« و با هدف کاهش آسیب ها و سنجش 
میزان آمادگی در شــرایط بحرانــی  و خاص صورت پذیرفت ، تدابیر 
لازم جهت پاسخگوئی به مسائل و موارد مطرح شده در سامانه 2020به 
صورت دورکاری و در راســتای پایداری شبکه ارتباطی انجام گردید.
گفتنی است مانور پدافند غیرعامل ساعت 11 روز چهارشنبه 7آبان ماه 

در مرکز مخابراتی شهید بهشتی شهرستان بندرعباس برگزار شد .

خبر

خبری
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 گروه خبر //  استاندار هرمزگان گفت: از مجموع سال نوزدهم شماره 3454
۱۶هزار میلیارد ریال اعتبارات اســتانی مصوب 
بخش های مختلــف ، 58درصد معادل 9 هزارو 
25۰میلیارد ریال درسال 98 در استان جذب شد. 
  فریدون همتی دراین زمینه افزود: البته شــماری از 

دستگاههای اجرایی ازجمله اداره های کل ورزش و 
جوانان و میراث فرهنگی، صنایع دستی وگردشگری 
در جــذب اعتبارات یاد شــده موفق نبوده که ضمن 
تذکربه این مدیران ، پیامد آن باید پاســخگو باشند.

وی، با اشاره به اینکه هرمزگان در زمینه نرخ مشارکت 

اقتصــادی نیروی کار رتبه اول در کشــور دارد ادامه 
داد: درآمارگیری های اســتان شمار بیکاران مهاجر 
اســتانهای همجوار هم در نرخ بیکاری محاسبه شده 
که این میزان مربوط به افراد بومی نیســت. استاندار 
هرمزگان اظهارداشت:باید ســامانه ای طراحی شود 

که تمام افراد فاقد شــغل و بیکار در استان، اطلاعات 
مربوط به تحصیلات و مهارت خــود را در آن ثبت 
کنند تا شمار دقیق افراد بیکار در استان مشخص شود 
و اولویت اشتغال در ظرفیت های مختلف موجود در 
هرمزگان مورد توجه قرار بگیرند .به گزارش خبرنگار 
دریا ؛ همتی تصریح کرد: در همین راستا کمیته ای برای 
کنترل و نظارت بر پروژه های مختلف سرمایه گذاری 
تشکیل می شود تا جذب و به کارگیری نیروی انسانی 
بومی در زمــان احداث و بهره برداری از این پروژه ها 

در اولویت باشد.

گروه خبــر // تفاهمنامه همکاری فی 
بازرگانی  ما بین مرکــز داوری اتــاق 
مالکان  کارفرمایی  انجمن  و  بندرعباس 
با حضور دکتر  استان هرمزگان  کشتی 
 رضایی دبیر کل اتاق بازرگانی بندرعباس، 
کنــاری زاده رئیس مرکــز داوری اتاق 
اعضای هیات  و  بندرعبــاس  بازرگانی 
مدیره انجمن کارفرمایی مالکان کشتی 

استان هرمزگان  منعقد و به امضا رسید.
  به گــزارش خبرنگار دریا ، این تفاهمنامه 
با هــدف تقویت همکاری مشــترک و در 
راستای بهره مندی از ظرفیت موجود و توان 
علمی و همچنیــن  حل اختلافات احتمالی 
اعضاء انجمن کارفرمایی مالکان کشــتی از 
طریق مرکز داوری با هدف تسریع در امور 
منعقد شد.رییس مرکز داوری اتاق بازرگانی 
بندرعباس نیز در حاشــیه نشســت امضا 

تفاهمنامه مذکور بیان داشت: همکاری متقابل 
مرکز داوری اتــاق بازرگانی ایران و انجمن 
 کارفرمایی مالکان کشــتی استان هرمزگان 
 می تواند به رســیدگی تخصصی و دقیق و 
نظام مند اختلافــات در حوزه حمل و نقل 
دریایی  و کشتیرانی و کشتی سازی  استان 
هرمــزگان کمک کند و جایــگاه داوری و 
میانجیگــری را در حــل و فصل این قبیل 
اختلافــات تقویت نماید.کنــاری زاده بیان 
داشت: تجارت بین المللی، سابقه ی طولانی 
دارد و ملت هــا از دیرباز بــرای برآوردن 
نیازها و دســتیابی بــه کالا و خدمات، به 
مبادله خارجــی پرداخته اند. تنظیم مقررات 
مختلف تجاری در سطح ملی، قراردادهای 
بین المللی را در معرض، مقررات مختلف و 
متعارض قرار می دهد. طرفین در قراردادهای 
بیــن المللی، همه جزییــات روابط خود را 

در قــرارداد پیش بینی می نمایند. ولی بازهم 
جلوگیری از بروز اختلافات تجاری ممکن 
نیست.وی افزود: داوری، شیوه ای پرطرفدار 
برای حل وفصل اختلافات به شمار می رود 
و چون  داوری بــا ماهیت دعاوی تجاری 
بین المللی بیشــتر هماهنگ است و امکان 
اجرای آرای داوری در ســایر کشــورها با 
وجود کنوانسیون شناسایی و اجرای احکام 
داوری بین المللی وجود دارد  ، در اختلافات 
بین المللی در مقایسه با دعاوی داخلی، بیشتر 
موردتوجه می باشد.این مسوول بیان داشت: 
از دیگر مزایــای آن می توان به حل وفصل 
سریع اختلافات و کم هزینه بودن قطعیت و 
الزام آور بــودن رأی داوری صادره و امکان 
شناسایی و اجرای نسبتاً ساده آرا داوری و 
ســرعت و کارایی داوری، تخصصی بودن و 
تشریفاتی نبودن آن اشاره کرد و این دلایل 

موجب می شود که حل  و فصل اختلافات بین 
تاجران در عرصه بین المللی از طریق مقررات 
داوری تجاری بین المللــی صورت گیرد و 
باعث اســتقبال تجار در عرصه بین المللی 
شده است .وی افزود: مرکز داوری با حمایت 
 و پشتیبانی مســتقیم اتاق بازرگانی جایگاه 
ویژه ای برای تجار به حســاب می آید که 

مــی توانند با کمترین زمان و کمترین هزینه 
مشکلات حقوقی خود را حل وفصل نمایند.با 
انعقاد تفاهم نامه موجبات درج شرط داوری 
در کلیه قراردادهای تجاری اعضاء انجمن و 
تخفیف در هزینه ها و استفاده از کارشناسان 
انجمن در فرآیند رســیدگی داوری و سایر 

مزایا برای متقاضیان داوری فراهم می کند.

استاندار هرمزگان  خبر داد

۵۸ درصد از اعتبارات سال ۹۸ در هرمزگان جذب شد

امضا تفاهمنامه همکاری بین مر

گروه خبر // افزایش قیمت گوشــت قرمز در بازار 
استان هرمزگان این روز ها موجب گایه مردم شده 

است. 
   محمد عباسی، معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت 
سازمان صمت هرمزگان گفت: بر اساس آخرین مصوبه 
ستاد تنظیم بازار استان هرمزگان، قیمت گوشت گوسفندی 
مخلوط کیلویی 105 هزار تومان و گوشــت گوســاله 
مخلوط کیلویی 90 هزار تومان تعیین شده است و فروش 
گوشت با قیمت بالاتر تخلف محسوب می شود.به گزارش 
خبرنگار دریا ؛ اما بررســی های میدانی نشان می دهد که 
قیمت گوشــت قرمز در بازار با نرخ مصوب اعلام شده 
تفاوت زیادی دارد و گوشــت گوســفندی کیلویی 120 
تا 130 هزار تومان و گوشــت گوساله هم کیلویی110 
هــزار تومان به فروش می رسد.فروشــندگان گوشــت 
قرمــز در بندرعباس، افزایش قیمــت دام زنده را علت 
گران شدن گوشــت قرمز در بازار استان اعلام می کنند.

 در اوضاع نابســامان بازار گوشــت قرمز در هرمزگان، 
حــرف های عبــاس زارعی سرپرســت معاونت بهبود 
تولیدات دامی ســازمان جهاد کشــاورزی هرمزگان هم 

جای تامل زیادی دارد.به گفته زارعی، حدود 80 درصد 
گوشت گوسفندی و 50 درصد گوشت گوساله مورد نیاز 
استان هرمزگان از استان های دیگر تامین می شود و نکته 
عجیب تر اینکه ورود دام زنده  به اســتان های جنوبی از 
جمله هرمزگان هم ممنوع شــده اســت و گوشت مورد 
نیاز از کشتارگاه ها تامین می شود.زارعی به این نکته هم 
اشــاره می کند که افزایش قیمت دام زنده و گوشت قرمز 
در اســتان های دیگر، بازار گوشت قرمز استان هرمزگان 
را نیز تحت تاثیر قرار داده اســت.به گفته عباسی، معاون 
امور بازرگانی و توسعه تجارت سازمان صمت هرمزگان، 
قیمت های جدیــدی برای نرخ مصوب گوشــت قرمز 
در هرمزگان به ســتاد تنظیم بازار پیشنهاد شده که پس 
از بررســی کارشناســی به تصویب خواهد رسید.با این 
اوصاف مسئولان تا چند روز آینده و به طور رسمی خبر 
افزایش قیمت گوشــت قرمز در بازار استان هرمزگان را 
اعلام خواهند کرد و ظاهرا مردم نباید منتظر ارزان شدن 
قیمت گوشت باشــند، چرا که مسئولان نه تنها برنامه ای 
برای کاهش قیمت ها ندارند،بلکه به دنبال افزایش رسمی 

قیمت ها هم هستند.

گروه گزارش // دویستمین جلسه شورای اسامی شهر 
بندرعباس با دستور ارائه گزارش عملکرد هفت ماهه اول 
سالجاری معاونت حمل و نقل شهرداری بندرعباس، با 
حضور عبدالحسین ارجمند معاونت حمل و نقل و ترافیک 
شهرداری بندرعباس و حسن اخاقی مدیرعامل سازمان 

حمل و نقل و ترافیک شهرداری بندرعباس برگزار شد.
   به گزارش خبرنگار روزنامه منطقه جنوب کشور دریا، این 
جلسه درحالی برگزار شد که 5 نفر از اعضا بدون هماهنگی 
قبلی در جلسه حضور نداشتند و تعبیر رئیس شورا از غیبت 
این اعضا این بوده است که: گویا موضوع حمل ونقل و ترافیک 

برای آنان جذابیتی نداشته است.
  پایانه مسافر بری کنونی فاقد امکانات کافی است

   اسلام باوقار در این جلسه اظهار کرد: بلوار امام حسین)ع( و 
مسیرهای فرعی آن  از امکانات کافی جهت دستیابی به وسایط 
حمل و نقل عمومی از جمله تاکسی و اتوبوس بهره ی کافی 
ندارند و شاید بهتر باشد از تعدادی دستگاه حمل و نقل عمومی 
از مسیرهای مرکز شــهر کم شود و در این مسیرهای پرتردد 
قرار داده شود.وی افزود: حدود30 ایستگاه اتوبوس در سطح 
شهر داریم که اکنون به عنوان سوپر میوه و یا سوپرمارکت  از 
آن استفاده می شــود در حالیکه در قرارداد  واگذاری فروش 
آب معدنی مطرح بوده است و این امر به نوعی سواستفاده از 
سیستم شهرداری تلقی می شود.رئیس شورای شهر با اشاره به 
اینکه مقرر بود که اتوبوس ها به سیستمی مجهز شوند که دیگر 
پول نقد رد و بدل نشــود، بیان کرد: تاکنون این امر تا چه حد 

محقق شده است؟ 
  باوقار  با اشاره به اینکه پایانه مسافر بری کنونی فاقد امکانات 
کافی است و در خور شأن مسافرین نمی باشد افزود: با توجه به 
اینکه ممکن است شرایط کرونایی تا مدت های زیادی به طول 
بیانجامد، حداقل پایانه مسافر بری فعلی را باید طوری تجهیز 

نمود که با وضعیت فعلی مورد رضایت مردم باشد.
  از حمل و نقل عمومی شهر بندرعباس راضی نیستم

   مجید عسکری زاده، عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس 
 در این جلســه اظهــار کرد: از ســال 90 یا 92 داســتان  
اتوبوس های تندرو مضحکه شده است، شنیده ها حاکی از آن 

است که این طرح قرار است اصلاح شود، آیا صحت دارد؟
وی افــزود: پل های عابر پیاده فقــط کانون تبلیغات و منبع 

 درآمد شــده است و از کاربری اصلی آن فاصله گرفته است.
عسکری زاده با اشــاره به اینکه خدمات عمومی در شهرک 
پیامبر اعظم و بلوار امام حســین)ع( رها شــده است، افزود:  
مــردم در این مناطق از این امکانات بــی بهره مانده اند. وی 
ادامه کرد: باید برای تقاطع های غیر همســطحی که در شهر 
در حال ساخت است زمان بندی  مشخصی در نظر گرفت که 
موجب بسته شدن راه ها و ایجاد ترافیک بیش از حد نشود.  
 عسکری زاده افزود: ایســتگاه های اتوبوس فعلی تبدیل به  
فروشــگاه های مواد غذایی و تره بار شده است.باید درصدد 
جمع کردن این کاربری ها بود چراکه این ایستگاه برای راحتی 
و استراحت مردم تعبیه شــده بود و باید به کاربری اولیه آن 
بازگردد.وی در پایان خاطر نشان کرد: از حمل و نقل عمومی 

شهر بندرعباس راضی نسیتم.
  تاکسی های رها شده در سطح شهر تعیین تکلیف 

شوند
  رضا حیدری زاده، عضو شــورای اسلامی شهر بندرعباس 
 در این جلســه اظهــار کرد: باید تدابیری اندیشــه شــود 
 و  تاکســی های رها شده در سطح شهر تعیین تکلیف شوند 
 چــرا که چهره شــهر را نازیبا کرده انــد.وی افزود:چهار راه 
پیامبر اعظم )ص( از پشت  پارک زرون مرتب تصادف می شود 
باگذاشتن چراغ  راهنما و رانندگی می شود تا حد زیادی این 

مسأله کنترل و  از تصادفات جلوگیری شود.
  بسیاری از سر عت گیرها علائم دید خوبی ندارند

  جواد بلارک، عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس در این 
جلسه اظهار کرد: بسیاری از سر عت گیرها علائم دید خوبی 
ندارند و حتی گاهی می توانند خطر آفرین باشند.وی افزود: 
بسیاری از  تاکسی دارانی که کارتخوان دارند به لحاظ مسائل 
مالیاتی و دارایی از کارتخوان استفاده نمی کنند و همچنان در 
صدد دریافت پول نقد هستند که باتوجه به شرایط کرونایی این 

امر خلاف پروتکل هاست.
  از پایانه مسافربری خودم هم راضی نیستم

   حســن اخلاقی، مدیرعامل سازمان حمل و نقل و ترافیک 
شــهرداری بندرعباس در این جلســه اظهار کرد: در 8 سال 
گذشته درتوســعه و نوســازی ناوگان حمل ونقل عمومی 
در شــهر بندرعباس اتفاقــات افتاده اســت.اخلاقی گفت: 
تاکنون63  اتوبوس خریداری شــد که 41 مــورد آن یورو 
4 بود و  در حال حاضر تملک آنها با خود ســازمان است، 
 برخلاف سالیان گذشــته که در اختیار ســرمایه گذار قرار 
می گرفت.مدیرعامل سازمان حمل و نقل و ترافیک شهرداری 

بندرعباس تاکید کرد: در چالش با کرونا با 40 درصد ظرفیت 
یعنی حدود14دستگاه اتوبوس  به شهروندان خدمات رسانی 
کرده ایم.وی افــزود: در حال حاضر 1391  مورد تاکســی 
فعال و 1126 مورد هم غیر فعال اســت که بیش از 10 سال 
 از عمــر آنها می گذرد.   اخلاقی  با اشــاره به اینکه یکی از 
 دغدغه ها در دوران کرونا عدم پرداخت پول نقداست، ادامه داد: 
دســتگاه های کارتخــوان را در بخش اعظمــی از خطوط 
تاکســیرانی نصب کرده ایم.مدیرعامل سازمان حمل و نقل و 
ترافیک شهرداری بندرعباس عنوان کرد: در این بحران کرونایی 
تاکنون دو مورد تســهیلات 2 و 6 میلیــون تومانی از طریق 
تاکسیرانی به تاکسی داران پرداخت شده است و همچنین توزیع 
ماسک و دستکش رایگان در بین تاکسی داران در سه مرحله 
اتفاق افتاده است.وی افزود: در 6ماه گذشته توزیع لاستیک، 
روغن موتور و باطری ماشــین به صورت مستمر بوده است.

اخلاقی گفت: بهســازی پایانه مسافربری  شروع شده و تا 
پایان سال تکمیل می گردد.مدیرعامل سازمان حمل و نقل 
و ترافیک شهرداری بندرعباس اظهار داشت: از 29 شهر به 
سمت بندرعباس اتوبوس داریم که حدود 110 اتوبوس است 
و روزانه هزار و 800 مســافر وارد این شهر می شوند.البته 
در دوران کرونا تعداد مســافرین به نصف رسیده است.وی 
تاکید کرد: درپایانه مســافربری در حال حاضر ضد عفونی 
به صورت مستمر انجام می شود و رسیدگی به فضای سبز 
و روشنایی در دستور کار است.اخلاقی گفت:  پنج شهر در 
کشور توانستند از سازمان همیاری شهرداری ها برای تجهیز 
و نوسازی اتوبوس ها بودجه بگیرند که بندرعباس یکی از 

آنها اســت، و با این بودجه توانستیم بر ای تمام اتوبوس ها 
باطری و لنت و شیشیه تهیه نماییم و که ارزش افزوده بالایی 
برای شهرداری بندرعباس به دنبال داشته است.مدیرعامل 
سازمان حمل و نقل و ترافیک شهرداری بندرعباس تصریح 
کرد: بودجه ســازمان 17 میلیارد تومان است.در فروردین 
15، اردیبهشــت35،خرداد61، تیر61، مرداد71 و شهریور 
100 درصد آن محقق شــده است و از طرفی هم هزینه ها 
نصف شده و این درآمدها صرف دیون سازمان شده است.که 
حدود 4میلیارد و 70 میلیون تومان دیون پرداخت شد.وی 
 افزود: آرام ســازی و روان سازی سرعت گیرهای  شهرک 
پیامبر اعظم )ص( در نقاط حادثه خیز،در بلوار حســین و 
خطوط فرعی آن در دستور کار است.اخلاقی گفت: 50 عدد 
تاکسی از مرکز  شهر به سمت بلوار امام حسین )ع( و 30 عدد 
در بلوار موازی آن، بلوار بروجردی در حال خدماترسانی به 
شهروندان هستند.مدیرعامل سازمان حمل و نقل و ترافیک 
شهرداری بندرعباس  تصریح کرد: مسافربرهای شخصی که 
در هسته مرکزی  شهر در تجمع  هستند باید به مسیر های 
فرعی ســوق داده شوند.وی تاکید کرد:  تمامی 63 دستگاه 
اتوبوس به دستگاه کارتخوان و  کد » کیو آر« خوان مجهز 
شدند و هیچ هزینه نقدی دریافت نمی شود.اخلاقی در پایان 
تاکید کرد: از پایانه مسافربری خودم هم راضی نیستم و اگر 
بنا است که پایانه جدید ساخته نشود  باید بررسی شود که 
حداقل امکانات ازجمله اتاق مادر کودک، نماز خانه و ...  را 

در همین پایانه مجهز کنیم.

  دوربین های ثبت تخلف فعال است
   عبدالحســین ارجمند معاونت حمــل و نقل و ترافیک 
شهرداری بندرعباس در این جلسه اظهار کرد: در مرکز کنترل 
ترافیک حدود68 دوربین پایش تصویر داریم و به طور کل 
باید به سمت هوشمند ســازی دوربین ها پیش برویم .وی 
افزود:  6 مورد دوربین ثبت تخلف داریم که 4 مورد در بلوار 
امام حسین)ع( است که به گفته پلیس راهنمایی و رانندگی 
بســیار تاثیر گذار هم بوده است.ارجمند گفت: تخلف ها از 
طریق پیامک برای رانندگان ارسال می شود.معاونت حمل 
و نقل و ترافیک شهرداری بندرعباس  تصریح کرد: درصدی 
از جرائم رانندگی هم برای شهرداری ها لحاظ می شود که 
اگربتوانیم آن را اخذ نماییم، می توانیم پشتیبانی خوبی برای 
کنترل ترافیک  در شهر داشته باشیم ودر صدد هستیم که این 
مبالغ را از طریق مرکز وصول نماییم.وی با اشــاره به اینکه 
یکی از دغدغه های شــهروندان »بی آر تی« است، افزود: 
از ســال 94 این موضوع شروع شد و در همان سال ها به 
دلیــل تحریم ها، چالش تغییر قیمت ها را داشــتیم که این 
موضوعات گریبانگیر شــهرداری بوده و موجب مدت دار 
شدن این مساله شده است. نهایتا با توجه به وضعیت فعلی  در 
 خصوص اصلاحات هندسی اقدامات خوبی داشتیم و حتی 
اتوبوس های خریداری شده که اکنون قیمت هر کدام از آنها 
5 برابر شــده است  به نفع شهرداری تمام شده است.ارجمند 
خاطر نشــان کرد: اخیرا نزدیک 300 مورد روکش و لکه 

گیری آسفالت برطرف شده است.

بازار گوشت قرمز در وضعیت قرمز! 

    
سرمقاله

  هفته قبل که رئیس کل دادگستری ، دادستان بندرعباس 
و فرمانده سپاه امام سجاد)ع( بازدیدی چندساعت را از محله 
آیــت ا... غفاری بندرعباس داشــتند و با معتمدین و اهالی 
محله گفتگو کردند و از برنامه های دادگستری جهت پیگیری 
رفع مشــکلات چهار محله آیت ا... غفاری، چاهستانی ها، 
اســلام آباد و کوی ملت گفته اند وبرای مدیران خط ونشان 
کشــیده اند که اگر قصوری داشته باشند، برخورد قانونی با 
آنها صورت خواهد گرفت؛ ســاکنان این مناطق امیدوارند 
در ضرب العجل اعلام شــده مشکلات این محلات برطرف 
شود وبطور حتم با رصدی که دستگاه قضایی در این حوزه 
خواهد داشت، بیشــتر مشکلات این مناطق برطرف خواهد 
 شــد. یکی از دغدغه های این مناطــق وبخصوص محله 
 آیت ا... غفاری که بیش از 80 درصد املاک محله فرســوده 
می باشــد و برخی تخریب شده اند وبرخی در حال تخریب 
هســتند؛ این موضوع می باشد که بارها خودشان نیز عنوان 
کــرده اند که ترس و دلهره ونگرانــی دارند با هر بارندگی، 
ســقف ویا دیوار خانه شان تخریب شود که متاسفانه در هر 
بارندگی این اتفاق می افتد ودر بارندگی های پاییز و زمستانه 
امسال هم درصورت عدم اقدامات پیشگیرانه، شاهد ریزش 
سقف و دیوار تعدادی از این املاک خواهیم بود.گاهی برخی 
از ساکنان از ترس ریزش ســقف خانه بر سرشان در زمان 
بارندگی، شــب را در کوچه به صبح می کنند. آنها احساس 
 امنیت ندارنــد و نمی توانند با آســایش و آرامش در این 
خانه ها زندگی کنند و بارها، سقف ودیوار ها خودبخود هم 
فــرو ریخته اند و گاهی برخی مجروح شــده اند. از طرفی 
 دیگر بیشــتر ساکنان محله از قشر محروم وفقیر جامعه بوده 
و برخی تحت پوشــش نهادهای حمایتی هســتند که این 
خانواده ها توان تعمیر وبازســازی خانه های فرسوده شان 
را ندارنــد وبیم آن می رود که در زیر آوار املاک فرســوده 
مدفون شــوند وبــه همین علت بایســتی بازســازی این 
 امــلاک در روزهای آینده وتا قبل از بارش باران توســط 
دستگاه های حمایتی، نهادهای انقلابی، خیرین و... اجرایی 
شود و شهرداری هم همکاری وحمایت لازم را در این حوزه 
داشته باشد واز طرفی دیگر این خانواده ها بایستی تشویق 
شوند تا بخشی از خانه را در صورت امکان به مکان تجاری 
تبدیل کنند تا هزینه های زندگی شــان را بتوانند تامین کنند 
وبخشی از مشکلات معیشتی آنها برطرف شود واز مشاغل 
کاذب و... در این مناطق کاسته شود. شهرداری نباید ساکنان 
این محله را درگیر بروکراســي اداري و اخذ پروانه ساخت، 
نظام مهندسی، تامین اجتماعی و... کند وکسانی که می خواهند 
خانه های ویلایی شــان را بازسازی کنند، بایستی حمایت 
شــوند و تسهیلات بانکی در اختیارشان قرار گیرد وتشویق 
شــوند املاک فرسوده شان را بازســازی کنند تا از فاجعه 
انسانی مدفون شدن ساکنان در زیر آوار املاک فرسوده شان 
جلوگیری شــود. از طرفی دیگر بایستی پاکسازی معتادان، 
سارقان، موادفروشان ومشروب فروشان بطور کامل در محله 
اجرایی شودتا امنیت کامل در شهناز حکمفرماشود و ساکنان 
بتوانند با خاطری آســوده وبدون ترس از سرقت اموال شان 
و... در زمان تعمیر ونوسازی املاک توسط معتادان وسارقان، 
اقدام کنند. زیرا در شرایط فعلی کمتر خانه ای در این محله 
از گزند وسرقت ســارقان، معتادان وحتی اراذل واوباش در 
امان مانده است. از طرفی دیگر ناامنی در محله باعث گلایه 
ساکنان شــده است وگاهی برخی از اراذل و اوباش به خانه 
و ســاکنان حمله ور شــده و آنها را مجروح کرده و بعد هم 
عربده کشی و تهدید می کنند درصورت شکایت کردن، با آنها 
برخوردهای شدیدتری خواهند داشت و... که امید می رود 
با اجرای طرح گشت رضویون دستگاه قضایی، سپاه وناجا، 
امنیت به این محله و سایر محلات حاشیه ای برگردد و اراذل 
و اوباش فرصت اظهار وجود نداشــته باشند و در برخورد 
با آنها تشدید شــود. از طرفی دیگر بازگشــایی معابر در 
 ارتقای امنیت و خدمات رسانی بسیار اثرگذار است و انتظار 
می رود بازگشایی معابر و لاین بندی کوچه ها در این محله 
باجدیت بیشــتری مدنظر قرار گیرد و معابری مانند احداث 
بلوار از کوچه بعثت4 تا بلوار مادر و.... که شــهرداری وعده 
داده بود را با ســرعت در محله آیــت ا... غفاری اجرایی 
کنند تا خودروهای پلیس، آمبولانس، آتش نشــانی و... به 
راحتــی بتوانند وارد محله شــوند وکوچه های محله از بن 
بست خارج شوند و ســارقان کابل های برق و... نتوانند به 
اهداف شان برســند و تیربرق های چوبی فرسوده تعویض 
شوند و همانطور که رئیس کل دادگستری نیز تاکید داشتند، 
روشــنایی تمام کوچه ها ومعابر این محله بایســتی تامین 
شــود که در کاهش جرایم و افزایش امنیت محله بســیار 
 اثرگذار است.اینکه تصمیم گرفته شده است هر سه ماه تمام 
دستگاه های اجرایی و شهرداری، انتظامی وامنیتی و.... برای 
رفع مشکلات هر محله بسیج شوند؛ تصمیمی بسیار منطقی 
وبجا بوده و انتظار می رود با نظــارت بر اجرای برنامه ها 
و پروژه ها در این محله، مشــکلات اساسی و آسیب های 
اجتماعــی در این مناطق برطرف شــود کــه روزنامه دریا 
نیــز بطور مرتب گزارش هایــی را از روند اجرای طرح ها 
 و برنامه های اعلام شده منتشــر خواهد کرد و کم کاری و 
سهل انگاری هایی هم اگر دستگاه های اجرایی در این حوزه 
داشته باشند، منتشــر می کنیم وهمچنین با معتمدین واهالی 
نیز گفتگو خواهیم کرد و نظرات شــان را منعکس خواهیم 
 نمود.حال که دستگاه قضایی وارد گود محلات حاشیه ای و 
بافت های فرســوده شــده اســت تا چترحمایتی را بر سر 
 ســاکنان محروم وفقیر این مناطق بگســتراند، نیاز است که 
دســتگاه های انقلابی، اجرایی، حمایتی، امنیتی و انتظامی و 
همچنین شهرداری مشارکت و جدیت بیشتری را برای رفع 
مشکلات این محله داشته باشند تا محرومان و حاشیه نشینان 
طعم شیرین عدالت و رفع تبعیض را بچشند و لمس کنند و از 
آسیب های اجتماعی در این مناطق کاسته شده ومیزان امنیت 
و آسایش و خدمات رسانی در این مناطق نیز افزایش یابد و 

ارتباط بیشتری بین مردم ومسئولان ایجاد گردد.
  علی زارعی

عدلیه در گود محلات

gmail.commaryammonsef000 @

 مریم منصف/ دریا

ایستگاه های اتوبوس فعلی تبدیل 
به  فروشــگاه های مــواد غذایی و 
تره بار شــده اســت.باید درصدد 
جمع کــردن ایــن کاربری هــا بود 
چراکه این ایستگاه برای راحتی و 
استراحت مردم تعبیه شده بود و 

باید به کاربری اولیه آن بازگردد

,,

در دویستمین جلسه شورای اسلامی شهر بندرعباس بررسی شد

 فعالیت دوربین های ثبت تخلف و نارضایتی از پایانه مسافربری

گروه خبر // مدیر کل فرهنگ و ارشــاد 
اســامی هرمزگان در آییــن اختتامیه 
نخستین جشنواره ملی قصه گویی روستا 
و عشــایر به میزبانی روســتای شمیل : 
هرمزگان از غنای ویژه ای در قصه گویی 

برخوردار است.
  به گــزارش خبرنگار دریــا ، رضا کمالی 
زرکانی ضمن تبریک هفته وحدت گفت : در 
اهمیت قصه همان بس که در کتاب قرآن کریم 
بسیاری از موارد مهم بصورت قصه بیان شده 
اســت که برای همگان قابل درک باشد.وی 
افزود : در فرهنــگ عامه نیز برای محافظت 
 و مانــدگاری هر چیــز آنرا بــه زبان قصه 
تبدیل می کنند و به همین دلیل است که باید 
 فرهنگ شــفاهی هر منطقه که بســتر اصلی 
قصه هاســت مورد تحقیق و پژوهش جدی 

قرار گیرد.
مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی هرمزگان 

عنوان کرد : قصه بر اساس جغرافیا ، فرهنگ 
و همراه با خلاقیت شکل می گیرد و هرمزگان 
از این لحاظ  سرشــار از قصه ها ، داستان ها 
و روایت های مختلف است. کمالی زرکانی به 
ظرفیــت های هرمزگان در خصوص قصه ها 
اشاره کرد و گفت : هرمزگان تنوع فراوانی از 
قصه ها دارد و داستان های پریان تا مدافعان 
خلیج فارس را دربر می گیرد اما هنوز کاری 
اصولی ، علمی و منسجم انجام نگرفته و خطر 

از بین رفتن آنها وجود دارد.
  وی در پایان از برگزارکنندگان و حامیان این 
جشنواره تقدیر و تشکر کرد و از برگزیدگان 
 با اهدای لوح ســپاس و هدایا تجلیل به عمل 

آمد.
  گفتنی است : در این مراسم حجت الاسلام و 
المسلمین حبیب رضا ارزانی ،دبیر ستاد عالی 
کانون های فرهنگی هنری مســاجد بصورت 

ویدئو کنفرانس با حضار صحبت کردند.

هرمزگان از غنای ویژه ای 
در قصه گویی برخوردار است

کز داوری اتاق بازرگانی و انجمن کارفرمایی مالکان کشتی
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بالای همین شهر … پایین همین شهر … 
ـ بالای همین شهر:

بیار فورن! برام استیکِ ویژه
دو تا » موکا «، کنارش کیک ویژه
واسه راننده ی بنزم که اونجاست

ببر با پولِ من یک شِیکِ ویژه
ـ پایین همین شهر:

بیار لطفن برام دیزیِ مشتی
کنارش نونِ تبریزیِ مشتی
اگه چاقوت نمیبرّه پیاز و

بیا دستت بدم تیزیِ مشتی
ـ بالای همین شهر:

جدیدن استرس دارم شدیدن!
شدیدن استرس دارم جدیدن!
سگم حالش بده؛ آلمان نمیاد

میگن ویزا به سگ فعلن نمیدن!
ـ پایین همین شهر:

بابام حالش بده، خیلی مریضه
عرق از هیکلش دائم بریزه
نداره بیمه و خرجش زیاده

هنوزم نسخه ی دکتر رو میزه
ـ بالای همین شهر:

واسه گربه ش گرفته مرغ و ماهی
مکمل های خوش رنگِ گیاهی
شده خسته، میگه خرجش زیاده
واسه گربه ش بمیرم من الهی

ـ پایین همین شهر:
مییون بودن و مُردن اسیره!

دلش میخواد بمیره یا… بمیره
سحر مشغولِ کاره تا تهِ شب
واسه بچه ش نداره نون بگیره

ـ بالای همین شهر:
توو هال خونشون تمساح دارن
رو بوم خونه هم باشگاه دارن
شدن خسته ز ایران و ز خارج

هوای تور دور ماه دارن…
ـ پایین همین شهر:

به غیر از خونه ی دایی نرفتن
فراتر اصلن از چایی نرفتن

سه تا کفتر، دوتا هم فنچ دارن
به غیر از پارک، هیچ جایی نرفتن

ـ بالای همین شهر:
بهش عطر و طلای خاص دادن
لباس و کفشِ آدیداس دادن
واسه نوزادشون جشن تولد

گرفتن؛ کادو هم الماس دادن
ـ پایین همین شهر:

بهش هر روز هفته گیر دادن 
همش شام و ناهار و دیر دادن

یه شب بعد از قبولیش توی کنکور
بهش یک موز و قدری شیر دادن

   امیرحسین خوش حال

طنز

 حسن سیاوی ســرویس اســتان ها //  استاندار 
خوزستان گفت: خوزستان سال گذشته برای دو روز 
گرم ترین نقطه جهان بود و این گرمای شــدید زنگ 

خطری برای استان است.
  به گزارش خبرنگار دریا ، غلامرضا شریعتی در پنجمین 
نشست شورای سلامت و امنیت غذایی که در محل استانداری 
برگزار شد، به بیماری های غیر واگیر از جمله بیماری های 
قلبی عروقی، دیابت، ســرطان، فشار خون، ریوی، کلیوی 
اشــاره کرد و گفت: یکی از اقدامات مهم دولت در بخش 
سلامت تدوین سند جامع سلامت در حوزه بیماری های غیر 
واگیر و کنترل آنهاست و برنامه های سالانه همراه با شعارهای 
مربوطه نیز در سال های اخیر برگزار شده است.وی افزود: 
اگر کرونا بروز پیدا نمی کرد ما از بیماری های عفونی تقریباً 

رهایی پیدا کرده بودیم و از این نظر شاخص ما توسعه یافته 
می شــد و تمرکز ما در بخش بیماری های غیر واگیر سوق 
پیدا می کرد اما کرونا توجه ها را به بیماری های عفونی جلب 
کرد و برگرداند.استاندار خوزستان در ادامه گفت: این بیماری 
نشان داد که بحث بیماری های غیر واگیر بسیار مهم است 
چرا کرونا کسانی را از بین برد که یک بیماری زمینه ای دارند 
و در این گروه از افراد بیشتر اثر و تلفات بیشتری به دنبال 

داشت.شریعتی بیان کرد: در افراد فاقد بیماری زمینه ای آسیب 
و تلفات بسیار کمتری را داشتیم و این امر اهمیت و کنترل 
بیماری های غیر واگیر و تغذیه سالم را بیش از پیش به ما 
گوشزد و روشن کرد؛ هر چه بیماری های غیر واگیر کنترل 
شود، عوارض بیماری های عفونی کمتر خواهد شد.استاندار 
خوزستان در ادامه به چاقی دانش آموزان و ارائه گزارشی 
در این خصوص، اشاره کرد و افزود: چاقی کودکان می تواند 

سلامت نسل آینده را به شدت به خطر اندازد و آموزش و 
پرورش موظف شد برنامه های مربوطه در این بخش را اجرا 
کند که در این زمینه می توان از ســامانه شاد و صدا و سیما 
استفاده کرد.شریعتی در پایان گفت: همچنین در خصوص 
تغییرات اقلیمی و گرمایش زمین نیز گزارشی ارائه شد و با 
توجه به اینکه در دو روز در سال گذشته خوزستان گرم ترین 
نقطه زمین شناسایی شد، زنگ خطری برای ماست و بنا شد 

دستگاه های متولی در این حوزه برنامه ریزی و اقدامات لازم 
را انجام دهند.

استاندار خوزستان:

گرمای شدید زنگ خطری برای خوزستان است

امیرحسین حائری زاده ســرویس استان ها // نایب 
رئیس هیئت دوچرخه ســواری اســتان از آغاز بکار 
دوچرخه های اشتراکی در شهر میراث جهانی یزد خبر 
داد و گفت: 2۷۶ دوچرخه اشــتراکی هوشمند در ۱۰ 
ایستگاه دوچرخه وارد شبکه حمل و نقل عمومی شهر 

دوچرخه ها شد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ الهه جورابی در حاشــیه مراسم 
افتتاح دوچرخه های اشتراکی، با بیان این که امیدواریم دوچرخه 
جایگزین حجم بالای استفاده از موتورسیکلت در شهر میراث 
جهانی یزد شود، اظهار کرد: بیش از 300 هزار موتورسیکلت 
در یزد وجود دارد و این حجم بالای حضور موتورسیکلت، 
در کنار آمار بالای تصادفات سبب ایجاد فضاهای ناایمن در 
سطح شهر شده است.وی افزود: این نسل از دوچرخه ها مجهز 
به قفل نرم افزاری است و می تواند به خوبی و راحت در اختیار 
شهروندان یزدی قرار گیرد.این عضو شورای اسلامی شهر یزد 
در ادامه با اشــاره به این نکته که ترویج فرهنگ استفاده از 
دوچرخه در یزد نیازمند برنامه ریزی مدون است، گفت: در 
مرحله نخست باید فرهنگ استفاده صحیح از دوچرخه به 
ویژه دوچرخه اشتراکی بین اقشار مختلف نهادینه شود.جورابی 
با بیان این که تلاش برای نهادینه ســازی فرهنگ استفاده از 

حمل و نقل پاک از جمله ضرورت های اجرایی در توســعه 
مدیریت شهری اســت، تصریح کرد: حمایت مردمی لازمه 
تقویت مدیریت شهری در اجرای این گونه طرح های مدرن 
اســت.وی در بخش دیگری از سخنان خود شیوع ویروس 
کرونا را از جمله مهمترین دلایل به عقب افتادن برنامه تجهیز 
ایستگاه های دوچرخه های اشتراکی دانست و بیان کرد: طی 
هفته جاری 276 دوچرخه اشتراکی هوشمند در 10 ایستگاه 
دوچرخه وارد شــبکه حمل و نقل عمومی شهردوچرخه ها 
می شوند و در صورت استقبال شهروندان، این تعداد افزایش 
خواهد یافت.نایب رئیس هیئت دوچرخه ســواری استان 
یزد، با بیان این که طرح دوچرخه های اشــتراکی در راستای 
هوشمندسازی شهر یزد اجرایی شده است، افزود: با توجه به 
شرایط یزد، می بایست حمل و نقل سبک را توسعه دهیم و بر 
همین اساس برای اولین بار دوچرخه های اشتراکی هوشمند 
در سطح شهرجهانی یزد مورد افتتاح قرار گرفته است.سید 
محمدرضا نبوی در حاشــیه مراســم افتتاح دوچرخه های 
اشــتراکی در اجرای این طرح را ترویج فرهنگ دوچرخه 
سواری بجای اســتفاده از خودرو دانست و اظهار کرد: یزد 
از دیرباز تاکنون شهر دوچرخه ها بوده و قصد داریم با اجرای 
طرح دوچرخه های اشــتراکی از این فرهنگ بومی و اصیل 

حراست کنیم.وی افزود: در این مرحله 10 ایستگاه در سطح 
شــهر یزد راه اندازی و از امروز برای استفاده عموم در اختیار 
شهروندان قرار گرفته است.مجری و طراح سیستم نرم افزاری 
این دوچرخه های اشتراکی، گفت: شهروندان می توانند به سه 
روش استفاده از نصب اپلیکیشن، ثبت نام در سایت و کنسول 
کنار ایستگاه ها از دوچرخه های اشتراکی در سطح شهر یزد 
اســتفاده کنند.نبوی با بیان این که ساختار کنسول نصب شده 
در ایستگاه های دوچرخه مثل عابربانک است، تصریح کرد: 
افراد در زمان استفاده از کنسول دوچرخه های اشتراکی بجای 
پول دوچرخه به امانت می گیرند.این طراح سیستم نرم افزاری 
دوچرخه های اشتراکی در ادامه خاطرنشان کرد: هر ایستگاه بین 
20 تا 30 دوچرخه اشتراکی دارد که شهروندان می توانند از آنها 
استفاده کنند.وی اظهار کرد: متقاضیان استفاده از دوچرخه های 
اشتراکی باید قبل از هراقدامی در سایت دوچرخه های اشتراکی 
یزد به آدرس bike.yzd.ir ثبت نام و با مراجه به ایستگاه و 
ثبت کدملی خود از خدمات دوچرخه های اشتراکی استفاده 
کنند.نبوی با بیان این که طبق برنامه ریزی های انجام شده تا دو 
ساعت اول استفاده از دوچرخه های اشتراکی رایگان خواهد 
بود، خاطرنشان کرد: شهروندان می توانند دوچرخه اشتراکی 
خود را هنگام تحویل به نزدیک ترین ایستگاه  تحویل دهند.وی 
در پایان خاطرنشان کرد: تاکنون 260 نفر از شهروندان یزدی 
در سایت دوچرخه های اشتراکی ثبت نام کردند و از این تعداد 

تاکنون 50 سفر انجام شده است.

آرزو توکلی سرویس استان ها // رئیس 
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
کرمان)صمت( گفت: شــورای معادن 
معدنی  محدوده های  استان حوزه  این 
غیرفعال دارای اعتبار و فاقد اعتبار و 

مزایده ای را تعیین تکلیف می کند. 
   به گــزارش  خبرنگار دریــا ؛  مهدی 
حســینی نژاد در هفتمین نشست شورای 
معادن اســتان کرمان افزود: تعیین تکلیف 
معادن و محدوده های غیرفعال دستورالعمل 
رزم حسینی در ابتدای عهده دار شدن سمت 
وزیر صنعت، معدن و تجــارت، بود.وی 
اظهار داشت: بند 9 این دستورالعمل معادن 
را موظف به فعال شــدن کــرده و در غیر 
این صورت شورای معادن نسبت به تعیین 

تکلیف آنان اقدام می کند.دبیر شورای معادن 
استان کرمان از تمامی بهره برداران معدنی 
استان کرمان درخواست کرد که به دنبال فعال 
کردن معادن خود باشند و یا مشکلات پیش 
بینی نشده و خارج از توان خود را گزارش 
کنند.وی ادامه داد: سازمان صنعت، معدن و 
تجارت اســتان کرمان در غیر این صورت 
از طریق شــورای معادن نسبت به تعیین 
تکلیف این معادن و ایجاد زیرساخت برای 
ورود ســرمایه گذاران جدید اقدام می کند 
زیرا عمل در جهت رشــد و توسعه استان 
کرمان ازجمله سیاســت های استان و در 
اولویت فعالیت ها قرار دارد.وی با اشاره به 
وجود 2 هزار محدوده مزایده ای در استان 
کرمان گفت: باید در خصوص فعال شدن 

نزدیک به 200 معدن در استان و یا تعیین 
تکلیف و پرداخت حقوق دولتی آنان اقدام 
کرد.حسینی نژاد اضافه کرد: هفتمین نشست 
شورای معادن استان کرمان با پنج دستور 
کار به صورت ویژه برگزار شــد که چهار 
مــورد مربوط به معدن کاران بود که در این 
نشست برای رفع مشکلاتشان تصمیماتی 
اتخاذ شــد.وی افزود: مشکلاتی در زمینه 
ضوابط، مقررات، بخشنامه ها و آیین نامه های 
بین دستگاه های مختلف وجود دارد که این 
بخشنامه ها بعضا منجر به ایجاد سدهایی 
پیش روی سرمایه گذاران شده لذا مقرر شد 
که در نشست آینده شورای معادن گزارش 
کاملی از آخرین وضعیت قوانین و مقررات 
معدنی بیاوریم.دبیر شــورای معادن استان 

کرمان ادامه داد: باوجود مقررات و اختیارات 
شورای معادن استان کرمان بحث های ایمنی، 
تعیین تکلیف محدوده های ثبت شده و در 
نهایت بــرای اصلاح بخشــی از بخش 
نامه ها گزارشی به این شــورا ارائه شود.

وی تصریح کرد: بخشــی از مسایل ایمنی 
معدن های زغالسنگ و سایر معادن را در 
شورای معادن استان کرمان دنبال می کنیم 
و بخشی از زیرساخت ها و بودجه ایجاد 
مرکز امــداد و نجات در کرمان تخصیص 
داده شــد و از مابقی اقدامــات از محل 
وزارت صنعت، معدن و تجارت پیگیری 
می شود.حســینی نژاد با اشاره به پیگیری 
کمیسیون کارگری برای تامین اعتبار معادن 
زغالسنگ و معدن مس چهارگنبد گفت: با 
دادن معافیت به واحدها و صنایع معدنی و 
معدنی در راستای رفع مشکلات ایمنی آن 

اقدام می شود.

  حسن ســیاوی سرویس اســتان ها // استاندار 
خوزســتان گفت: هنوز حتی یک ریال از 5۰ میلیون 
یورو پروژه فاضاب اهواز را دریافت نکرده ایم و هر چه 
در این خصوص هزینه کردیم از اعتبارات استانی است. 
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ غلامرضا شریعتی به مناسبت 
فرا رسیدن روز 13 آبان در نشست با اتحادیه انجمن های 
اسلامی دانش آموزان خوزستان و دانش آموزان نخبه استان 
در محل استانداری بیان کرد: با اهتمام دولت و اجازه رهبر 
معظم انقلاب امسال 50 میلیون یورو از محل صندوق توسعه 
ملی برای اصلاح شبکه فاضلاب اهواز اختصاص می یابد.
وی افزود: ســازمان برنامه و بودجه قصد دارد این میزان 
اعتبار را با ارز 150 هــزار ریالی یعنی در کل مبلغ هفت 
هزار و 500 میلیارد ریال به ما پرداخت کند که ما نپذیرفتیم.

استاندار خوزستان افزود: برخی کارشان نظرشان بر این بود 
که کار فاضلاب اهواز را به قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا 
بسپاریم و من هم پذیرفتم. فاضلاب اهواز نیازمند 40 هزار 
میلیارد ریال هزینه است. امیدوارم سال آینده، 50 میلیون 
یورو دیگر به ما بدهند تا حدود 65 تا 70 درصد مشکلات 

فاضلاب اهواز را حل کنیم.
* مسوولان به امر به معروف و نهی از منکر نیاز 

دارند
  وی ادامه داد: مسوولان به امر به معروف و نهی از منکر نیاز 
دارند و من بیشتر از همه مسوولان استان نیاز به تذکر و ارشاد 
دارم. رسول اکرم)ص( هیچ وقت خود را از مشورت کردن 
محروم نمی کرد لذا ما باید در این مسیر گام برداریم.شریعتی 
با بیان اینکه من و دفترم آماده میزبانی از دانش آموزان هستیم 
و همواره سعی کردم پاســخگوی این قشر باشم افزود: با 
پیگیری انجام شده سه هزار تبلت خریداری کردیم که شاید 
مورد رضایت برخی نبود اما با این وجود تمام تلاشم را برای 

حل مشکلات دانش آموزان انجام می دهم.
* اعلام کردم حتی یک تبلت هم در اختیارم قرار 

ندهند
  استاندار خوزســتان در پاسخ به سوال دانش آموزی که 
این تبلت ها چگونه توزیع می شــود گفت: کار من تامین 
منابع مالی است و نظر دادن در این مورد را به کارشناسان 
می سپارم؛ من حتی اعلام کردم که یک تبلت هم در اختیار 
من قرار ندهند و با یک برنامــه ریزی اصولی آنها را در 

اختیار افراد مســتحق قرار دهند.وی در پاسخ به پرسش 
دانش آموزی مبنی بر اینکه چرا رتبه استانداری خوزستان 
در کشــور 31 شده اســت بیان کرد: این رتبه بر اساس 
شــاخص های ارزیابی درون سازمانی است اما متاسفانه 
برخی از جهات دیگر به این موضوع نگاه می کنند. در این 
رتبه بندی برخی شاخص های عمومی و اقتصادی مورد 
ارزیابی قرار گرفتند و اگر مسوولان استان موارد لازم را 
در سامانه بارگذاری می کردند اکنون رتبه بالاتری داشتیم. 
شریعتی ادامه داد: ما در شاخص های عمومی از یک هزار 
امتیاز، 734 امتیاز و در شــاخص های اختصاصی 840 
امتیاز کســب کردیم. پارسال در شاخص های اختصاصی 
رتبه اول و در شــاخص های عمومی ششم شدیم لذا این 
رتبه ها عملکرد سازمانی را نشان می دهد، البته این گونه 

نیست که ما به این موارد اهمیت ندهیم.
*  بودجه خوزستان قابل ملاحظه نیست

  وی در پاسخ به سوالی که بیشترین بودجه کشور متعلق به 
خوزستان است گفت: بودجه خوزستان بودجه خوبی است 
اما قابل ملاحظه نیست. بودجه عمرانی ما در پارسال 32 
هزار میلیارد ریال بود که برای استانی همچون خوزستان 
عددی نیست البته حدود 12 هزار میلیارد آن از محل سه 
درصد نفت تامین می شود و چون صادرات نفت در تحریم 
بود تنهــا 20 درصد از این مبلغ به ما اختصاص پیدا کرد 
اما با این وجود تلاش می کنیم تا مشکلات استان برطرف 
شود.استاندار خوزستان خطاب به دانش آموزان بیان کرد: 
نباید به دنبال تخریب دیگری باشــیم بلکه باید دست در 

دست هم داد تا کشور از شرایط موجود خارج شود.
* بهره برداری بیشترین کلاس درس 

  وی با بیان اینکه در 2 ، سه سال گذشته بیشترین کلاس 
درس را در خوزســتان به بهره برداری رســاندیم گفت: 
پارسال یک هزار و 300 کلاس درس در خوزستان ساخته 
شــد و امسال تاکنون نیز یک هزار و 100 کلاس تحویل 
آموزش و پرورش شده است اگرچه عقب افتادگی استان 
در این زمینه زیاد اســت.در این نشست برخی از دانش 
آموزان به ارایه مشکلات خود پرداخته و درخواست های 
خود را از استاندار مطرح کردند.همچنین در این نشست از 
فرزند شهید مدافع حرم محمد کیهانی به عنوان دانش آموز 

نمونه تقدیر شد.

هیچ پولی از 5۰ میلیون یورو 
پروژه فاضاب اهواز دریافت نکرده ایم

آغازبکار ۱۰ ایستگاه  دوچرخه  اشتراکی هوشمند در یزد

مدیریت شعب بانک توسعه تعاون استان هرمزگان در نظر دارد تعدادی از اموال و املاک تملیکی و مازاد خود را از طریق مزایده عمومی 
به شرح مذکور و با جزئیات مندرج در اسناد مزایده و با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )setadiran.ir( با شماره مزایده  

3699/99/4 به فروش برساند.
• زمان انتشار در سامانه: ساعت   12:00 روز چهارشنبه مورخ 1399/08/14.

• تاریخ بازدید: از زمان انتشارآگهی در سامانه تا ساعت 14:00 روز چهارشنبه  مورخ 1399/08/21.  
 • آخرین مهلت درج پیشنهاد قیمت در سامانه: ساعت 19:00 روز  شنبه 1399/08/24.  

• متقاضیان می توانند از زمان انتشارآگهی در سامانه تا ساعت 17:00 روز   شنبه مورخ 1399/08/24جهت دریافت اسناد مزایده از 
طریق ســامانۀ ستاد ایران اقدام نمایند.• محل و زمان بازگشایی پیشنهادات: مدیریت شعب استان هرمزگان در ساعت 10:00 روز  

یکشنبه 1399/08/25 می باشد.• زمان اعلام به برنده: ساعت 13:00 روز یکشنبه مورخ 1399/08/25می باشد.
• زمان انعقاد قرارداد با برنده مزایده: پس از اخذ تأییدیه کمیسیون معاملات )استان/عمده( صورت می پذیرد. ضمناً رعایت موارد 
ذیل الزامی می باشد :1- هزینه مزایده شامل آگهی روزنامه و هزینه کارشناسی به عهده برنده مزایده می باشد.2-  تضمین شرکت در 
مزایده معادل 5% قیمت پایه به صورت واریز نقدی به حساب شمارۀ 1-10000-111-3606 بنام بانک توسعه تعاون  بابت شرکت 
در مزایده و مناقصه بانک توسعه تعاون نزد شعبه مرکزی بندرعباس می باشد.3- بانک در همه حال در رد یا قبول کلیه پیشنهادات 

خرید مختار است.4- تخلیه املاک دارای متصرف بر عهده خریدار می باشد و ملک با وضعیت موجود واگذار می گردد.
5- علاقمندان به شرکت در مزایده می توانند ضمن بازدید از ملک مورد نظر با مراجعه به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به نشانی 
)www.setadiran.ir( نسبت به درج مبلغ پشنهادی خود اقدام نمایند.6- کلیه اطلاعات املاک و مستغلات شامل مشخصات، شرایط و نحوه 
 فروش در برد اعلان عمومی سامانه مزایده و آگهی روزنامه قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.7- علاقمندان به شرکت در مزایده 
می توانند جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( به آدرس بندرعباس الهیه جنوبی پشت پمپ بنزین سامکو مجتمع تجاری 
پردیس طبقه 2 سمت راست آسانســور واحد19)زمان مراجعه از ساعت 9الی 12ظهر( مراجعه یا با شماره های ذیل تماس حاصل 

نمایند: • مرکز پشتیبانی و راهبری سامانه: 41934-021 • دفتر ثبت نام استان هرمزگان : 09900598002
اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استان ها، در سایت سامانه  بخش "ثبت نام / پروفایل مزایده گر" موجود است.

 شرح مختصری از املاک و مستغلات

    آگهی مزایده عمومی اموال غیر منقول

ردیف

1

2

3
4

5

6

7

آدرس
هرمزگان-رودان -بیکاه -محله بهارستان -خ 

شهید علی زمانی پور -ک شهید سلیمانی 3
رودان –بیکاه محله کوی حجت 

کوچه شهید زمانی 6
رودان – دهستان فاریاب روستای 

اسلام آباد خیابان آهی طبقه همکف

بستک- زنگارد

بستک - زنگارد

بستک - زنگارد

بستک- زنگارد

پلاک ثبتی
1124 فرعی از 4 

اصلی
701 فرعی از 4 

اصلی
557 فرعی از 

6اصلی
2166 اصلی از 

419فرعی
2166 اصلی از 

420فرعی
2166اصلی از 23 

فرعی
2166 اصلی 

803فرعی

کاربری
مسکونی

مسکونی

مسکونی

مسکونی

مسکونی
مسکونی

مسکونی

عرصه  
)مترمربع(
489.67

1165.77

369.33

458.42

444.26

519.61

359.63

اعیان
)مترمربع(

180

396

136

244

200

200

130

قیمت پایه کارشناسی)ریال(
پس از کسر 20% قیمت پایه

444.694.400 ریال
پس از کسر 20% قیمت پایه

1.006.646.400 ریال
پس از کسر 20% قیمت پایه

335.785.600 ریال
1.816.736.000ریال )پس از 

کسر 10%قیمت پایه( 
 )پس از کسر 10%قیمت پایه(   

1.733.908.000ریال
1،865،688،000ریال

1.282.704.000ریال)پس از 
کسر 10%قیمت پایه(

نحوه 
فروش

نقد

نقد

نقد

نقد

نقد

نقد

نقد

مبلغ 5% تضمین  
)ریال(

22.234.720 ریال

50.332.320 ریال

16.789.280 ریال

90.836.800 ریال

86.695.400 ریال

93،284،400 ریال

64.135.200 ریال

توضیحات
تخلیه می باشد- 

واگذاری با وضعیت 
موجود

تخلیه می باشد- 
واگذاری با وضعیت 

موجود
تخلیه می باشد- 

واگذاری با وضعیت 
موجود

تخلیه نمی باشد- 
واگذاری باوضعیت 

موجود
تخلیه نمی باشد  

واگذاری با وضعیت 
موجود

تخلیه نمی باشد- 
واگذاری با وضعیت 

موجود
تخلیه نمی باشد- 

واگذاری با وضعیت 
موجود

کمیسیون معاملات

)آگهی مناقصه عمومي یک مرحله اي (   10- 99
 سازمان منطقه آزاد قشم در نظر دارد اجرای عملیات تامین برق ژئوسایت تنگه چاهکوه را از طریق مناقصه عمومی یک 

مرحله اي به پیمانکار واجد صلاحیت با شرایط مشروحه ذیل واگذار نماید .
موضوع مناقصه : اجرای عملیات تامین برق ژئوسایت تنگه چاهکوه با شرح کار اجرایي و سایر شرایط مناقصه درج در اسناد 

مناقصه . 
- محل و اجرا پروژه : استان هرمزگان - جزیره قشم – تنگه چاهکوه

-  مدت زمان اجراي کار:  3 ماه شمسي مي باشد.
- مبلغ برآورد کار : براساس فهارس بهای پایه تاسیسات برقي و مکانیکي سال 99 سازمان برنامه و بودجه کشور برابر 
12.945.225.532 ریال ) دوازده میلیارد و نهصد و چهل و پنج میلیون و دویست و بیست و پنج هزار و پانصد و سي و دو ریال( 

می باشد. 
- استاندارد اجراي کار : دارا بودن رتبه بندي 5 نیرو طبق بخشنامه شماره 100/31395 مورخ 1389/04/26 و تاییدیه 
انجام کار از مدیریت امور برق قشم باشند.  با ظرفیت آزاد از سازمان مدیریت و برنامه ریزي جهت شرکت در مناقصه و اجراي 

پروژه فوق برای مناقصه گران الزامي است.
- مبلغ و نوع تضمین شرکت در مناقصه : ضمانت نامه بانکي بنام سازمان منطقه آزاد قشم با شناسه ملي 14002861698 
شباي  شماره  با  قشم  شعبه  ملت  بانک   4651525348 جاري  حساب  به  واریز  یا   411443335884 اقتصادي  کد  و 
IR870120020000004651525348  با شناسه واریز 99009803129 ( به میزان 650.000.000 )ششصد و پنجاه 
میلیون ریال (  تهیه و منضم به اسناد مناقصه ارائه گردد، مدت اعتبار ضمانتنامه فوق از تاریخ اولین روز تحویل پیشنهادها به 
مدت سه ماه و براي سه ماه دیگر نیز قابل تمدید مي باشد، علاوه بر آن ضمانتنامه هاي بانکي باید طبق فرم هاي مورد قبول 
تنظیم شود،) ضمانتنامه بانکي از بانک هاي خصوصي و دولتي مورد تایید بوده و ضمانتنامه هاي مربوط به موسسات مالي و 

اعتباري مورد تایید نمي باشد.( 
مهلت دریافت اسناد مناقصه : متقاضیان  مي توانند پس از واریز مبلغ.1.500.000  ریال به حساب جاري 4651525348  
بانک ملت شعبه قشم به نام سازمان منطقه آزاد قشم ، از تاریخ 99/08/10  تا تاریخ  99/08/19 جهت دریافت اسناد و 

مدارک مناقصه مراجعه نمایند .
- محل تحویل اسناد مناقصه : سازمان منطقه آزاد قشم- اسکه بندر بهمن – ساختمان مدیریت حقوقي و امور قراردادها – 

دبیرخانه کمیسیون معاملات 35252150 – 076 و فاکس 35241706 -076
- مهلت تحویل پاکات مناقصه : از تاریخ  99/08/20  تا 99/09/01 )آخرین مهلت تحویل پیشنهادها ساعت 13:30 تاریخ  

99/09/01 مي باشد(
- زمان و محل تشکیل کمیسیون و بازگشایي پاکتها: یک شنبه تاریخ 99/09/02 رأس ساعت00 :12 صبح در دفتر مدیریت 

امور حقوقي و قراردادها ، واقع در اسکله بندر بهمن قشم .
-  مکان دریافت و تحویل اسناد مناقصه :جزیره قشم- اسکله بندر بهمن – مدیریت امور حقوقي و قراردادها – دبیر خانه 

کمیسیون     معاملات. تلفن35252150 – 076 و  فاکس 35241706-076 )کد پستی : 7951617444(
- در این قرار داد پیش پرداخت  درنظر گرفته نشده است و پیمانکار مي بایستي بدون دریافت پیش پرداخت اجراي پروژه فوق 
را شروع نموده پس از پیشرفت فیزیکی 20 درصد از حجم پروژه پیمانکار می تواند نسبت به ارائه صورت وضعیت اقدام نماید.

- سایر توضیحات : 
- به پیشنهاداتي که پس از انقضاي مدت مقرر در آگهي واصل شوند ترتیب اثر داده نخواهد شد . 

- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج است . 
- هزینه هر نوبت انتشار آگهي به عهده برنده مناقصه خواهد بود . 99/190 م/الف

نوبت دوم 

دبیرخانه كمیسیون معاملات

 )شماره مزایده مرجع: 3699/99/4(

شناسه  آگهی  : 1036626 

معادن غیرفعال کرمان تعیین تکلیف می شود

نوبت اول 
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خبری

فرهنگ وهنر

   تحقق توازن و عدالت اجتماعی با »وقف«
ســرویس فرهنگی //رئیــس اداره تحقیق و حسابرســی اوقاف 
هرمــزگان گفت: وقف با توزیع مجدد درآمد بین افراد، جامعه را به 
ســمت توازن اجتماعی هدایت می کند. علی محمدی در خصوص 
خدمات اجتماعی نهاد وقف، اظهار کرد: یکی از کارهای شایسته ای 
که همچون صدقه جاری باقی می ماند و اثرات و برکات آن نصیب 
جامعه می شود، وقف است.وی با اشاره به اینکه وجود وقف باعث 
کاهش اختلافات طبقاتی و جبــران کمبودها و ایجادکننده عدالت 
در جامعه اســت، افزود: واقفان خیراندیش درزمینهٔ بشردوستی و 
خدمت به مردم و رفع حوائج مســتمندان و نیازمندان هزاران حوزه 
دیگر اقدام به وقف کرده اند، قسمت دیگری از اموال آن ها، وقف بر 
روضه حضرت سیدالشهدا و ائمه اطهار)ع( بوده که نام نیک و خدمات 
ارزنده آن ائمه معصوم را در جامعه اسلامی نهادینه کرده است.رئیس 
اداره تحقیق و حسابرسی اوقاف هرمزگان تصریح کرد: وقف با توزیع 
مجدد درآمد بین افراد، جامعه را به ســمت توازن اجتماعی هدایت 
می کند  و تنها در این صورت است که آثار مبارک وقف در جوامع 
اسلامی ظاهر شده و نظام مقدس جمهوری اسلامی راه رشد و توسعه 
ســعادت را طی خواهد کرد. از مصارف و مواردی که با آن ها وقت 
صورت گرفته، می توان به مساجد، مدارس، بیمارستان ها، آب انبارها، 
قنات ها و قبرستان ها اشاره کرد که مخارج آن ها شامل قرائت قرآن، 
اطعام در ماه مبارک رمضان و محرم الحرام، درمان بیماران و تأمین 
آب می شود.محمدی اضافه کرد: در حدیث نبوی)ص( آمده است: 
»وقتی بنی آدم بمیرند عمل آن ها به جز در ســه مورد قطع می شود: 
صدقــه جاریه ای که باقی می ماند، عملی کــه از او بماند و به مردم 
نفع برساند و فرزند صالح که از او باقی بماند و برای وی دعا کند«.
وی با تأکید بر اینکه وقف جامعه را از آلودگی ها و ناخالصی ها پاک 
می کند و راه را برای تزکیه آن هموار می سازد، عنوان کرد: این سنت 
حسنه ازیک طرف وسیله ای بسیار خوب برای ایجاد انس و الفت بین 
مسلمانان و از طرف دیگر وسیله برای تألیف قلوب مردم غیرمسلمان 
است. وقت میراث بزرگ انسانیت و بشردوستی و سرمایه فناناپذیر 
مدنیت و فرهنگ است که ارزش آن چنان که باید تاکنون به درستی 
نشان داده نشــده اســت.رئیس اداره تحقیق و حسابرسی اوقاف 
هرمزگان با اشاره به اینکه اگر وقف در جامعه گسترش یابد بسیاری 
از معضلات اجتماعی را می توان حل و از اختلافات شدید طبقاتی 
جلوگیری کــرد، افزود: در وقت حداقل دو اثر مهم درونی و برونی 
وجود دارد که اثر درونی آن به انســان خیری برمی گردد که اقدام به 
این عمل صالح و اثربخش کرده و بخشی و یا تمام اموال خود را وقف 
و با این کار درون خویش را پالایش کرده و به تزکیه نفس پرداخته 
است.به گزارش ایسنا ؛ محمدی در پایان با تأکید بر ضرورت اجرای 
دقیق نیات واقفان، اظهار کرد:  سید جعفر شهیدی، پژوهشگر فقه و 
تاریخ اسلام در نامه ای به مجله وقف گفته است: »بکوشید درآمدهای 
رقبه عیناً به مصرفی برسد که واقف تعیین کرده است، مگر آنکه چنان 
مصرفی حقیقتاً متعذر باشد، یعنی نتوان انجام داد. بدین نیندیشید که 
ممکن است انجام آن ازلحاظ منطق امروزی سودی نداشته باشد. اگر 
مورد مصرف وقف را به هم بزنیم واقف هایی که می خواهند موقوفه 
آن ها پایدار باشد دیگر به این کار رغبت نخواهند کرد، چراکه احتمال 

می دهند با موقوفه آن ها هم نظیر همین کار را بکنند«.

ساخت مستند اولین شهیدمدافع حرم هرمزگان
 ســرویس فرهنگی // مستند اولین شــهید مدافع حرم استان 
هرمزگان تولیدی گروه تلویزیونی معاونت روابط عمومی سپاه امام 
سجاد علیه السلام درحال ساخت می باشد.  معاون روابط عمومی 
و تبلیغات سپاه امام سجاد علیه السلام  استان هرمزگان  گفت: فیلم 
مســتند درباره زندگی  نخستین شهید مدافع حرم  استان هرمزگان 

»شهید عبدالحمید سالاری« در حال تولید می باشد. 
سرگرد پاسدار محمد سالاری معاون روابط عمومی و تبلیغات سپاه 
امام سجاد )ع( هرمزگان اظهارداشت: فیلم مستند شهید مدافع حرم 
»عبدالحمید سالاری« با هدف پرداختن به جایگاه والای شهدا به 
ویژه شهدای مدافع حرم و اثر ماندگار و فاخراز شهدای مدافع حرم و 
شناسایی این شهدا به نسل جوان و امروزی به تصویر کشیده می شود.
ســالاری تصریح کرد: رهبر معظم انقلاب فرمودند »شهدای مدافع 
حرم از اولیاءالله هستند« و لذا شهدای مدافع حرم چنین مقامی دارند 
و موانع مادی را پشت سر گذاشتند و به بصیرت رسیدند.معاون روابط 
عمومی و تبلیغات سپاه امام ســجاد )ع( افزود: تحقیق و پژوهش 
درباره شــهید عبدالحمید سالاری از شهریور ماه 99 آغازشد و هم 
اکنون بیش از 80 درصدپیشــرفت حاصل شده است که پس تولید 
و تایید نهایی از ســیمای مرکز خلیج فارس و شبکه های سراسری 
پخش خواهد شــد.به گزارش فارس ، سالاری تاکید کرد: این فیلم 
توسط عوامل گروه تلویزیونی معاونت روابط عمومی سپاه امام سجاد 
علیه السلام  استان هرمزگان وبه کارگردانی برادر بسیجی علیرضا 
حمیدی زاده  و همکاری جمعی از بسیجیان در حال ساخت می باشد 
و حداکثر تا پایان آذرماه با حضور خانواده های معظم  شهدای مدافع 

حرم استان و مسئولین استانی و کشوری اکران خواهد شد.

آغاز ثبت نام کتابفروشی ها 
در » پاییزه کتاب«

 سرویس فرهنگی // مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان 
: کتابفروشی های هرمزگان می توانند در طرح »پاییزه کتاب« 1399 
ثبت نــام کنند. به گزارش خبرنگار دریا ،رضا کمالی زرکانی گفت : 
کتابفروشــی های هرمزگان می توانند با مراجعه به سامانه اینترنتی 
tarh.ketab.ir  نسبت به ثبت نام در طرح پاییزه کتاب 1399 اقدام 
کنند.وی افزود : بنا بر اعلام موسسه خانه کتاب ادبیات ایران سقف 
خرید بــرای هر خریدار در طرح »پاییزه کتــاب« 99، با افزایش 
25درصدی از 150هزار تومان به 200هزار تومان رســیده است 
و خریــداران می توانند از 20 درصد یارانه خرید کتاب تا ســقف 
200هزار تومان در این طرح بهره مند شوند.کمالی زرکانی اضافه کرد 
: همچنین کتابفروشی های عضو طرح های قبلی برای تایید شرکت در 
طرح »پاییزه کتاب« 99 به ثبت نام مجدد نیاز ندارند و کافی است 
با مراجعه به پنل کاربری خود، شــرایط شرکت در طرح را تایید و 

اطلاعات را کنترل و ویرایش کنند.

فیلم سازانی كه با كمترین امکانات صدای هرمزگان را فریاد می زنند

مصاحبه اختصاصی // صبح جمعه برای مصاحبه با یکی از فیلم 
سازان جوان هرمزگان وعده دیدار گذاشته ام حوالی ساعت نه 
و بیست دقیقه با او تماس می گیرم که: آقا این دفتر شما کجا 
است؟ پاسخ می دهد: شما مقابل همان درب صورتی که گفتم 
بایست الان می آیم دم در؛ هنوز یکی دو دقیقه تا نه و نیم مانده 

و همچنان منتظرم که درب صورتی باز شود. 
در همین فکر هستم که صدای موتورسیکلتی فکرم را به هم می ریزد 
و یک جوان موتور ســوار از مقابلم عبور می کند و خودش را دم در 
می رساند. با سلام و احوال پرسی گرم آقای عباسی مواجه می شوم. 
به قول خودش، آدم برونگرایی است، و البته پرانرژی ، خوش برخورد 
، بــا حوصله و از آن طرف یــک دلِ پرُ که حرف های فراوانی برای 
گفتن دارد. در ادامه پای صحبت های این فیلم ساز جوان و با استعداد 

خواهیم نشست تا با او بیشتر آشنا شویم.
دریا: سلام جناب عباسی.

سلام بر شما! خسته نباشید.
دریا: لطفاً خودتان را برای خوانندگان روزنامه دریا 

معرفی کنید.
همانطور که خودتان گفتید محســن عباســی هســتم. متولد سال 
 1372 اصالتــاً اهل اســتان فارس هســتم ولی خــودم را بندری 

می دانم.
دریا: لطفا بفرمایید جایی که الان در آن هستیم کجا 

است و چه کارهایی انجام می دهید؟
ساختمان فعلی که در آن در حال مصاحبه هستیم دفتر کار ما محسوب 
می شــود بنده و تعدادی دیگر از دوســتان که هرکدام در زمینه ای 
 دارای توانمندی و هنری هستند در قالب یک موسسه در کنار هم کار 
می کنیم و در حال حاضر به دنبال کارهای  ثبت این مجموعه هستیم و 
نام دقیق آن نیز هنوز مشخص نشده ولی شما فعلا آن را با نام استودیو 
72 بشناسید. سعی می کنیم بیشتر در زمینه کارهای تبلیغاتی کار کنیم 
که درآمدی هم برای ما داشته باشد. کارهای گرافیکی، فیلم سازی ، 
ساخت تیزر و کلیپ های تبلیغاتی و فعالیت های مختلف در فضای 
مجازی در واقع ما در این مجموعه می توانیم تمام کارهای تبلیغاتی 

یک مجموعه را به طور کامل انجام دهیم.
دریا: آقای عباسی لطفا بفرمایید چگونه وارد این کار 
شدید آیا از روی اتفاق بود یا با علاقه قبلی صورت 

گرفت؟
رشــته تحصیلی من آی سی تی یا همان فناوری اطلاعات است ولی 
اگر راســتش را بخواهید از این رشته هیچ شناختی ندارم. اگر به یاد 
 داشته باشید قبلا در ســال اول دبیرستان باید انتخاب رشته را انجام 
می دادیم . در آن زمان من به رشته گرافیک و نرم افزار فتوشاپ علاقه 
داشتم ولی تقریبا همه من را به سمت رشته رایانه راهنمایی کردند در 
حالی که رشته مورد نظر من گرافیک بود و دلیل اینکه گفتم از آی سی 
تی زیاد ســر در نمی آورم هم همین است. البته این رشته را تا مقطع 
دانشــگاه نیز ادامه دادم ولی وقتی دیدم به این رشته زیاد علاقه ندارم 
سعی کردم مطالعات و فعالیت های خودم را در زمینه فیلم سازی بیشتر 
کنم. زمانی که در دانشگاه مشغول تحصیل بودم به سمت فیلم سازی 
کشیده شدم و از همان موقع کتاب های فیلم سازی را مطالعه می کردم. 
آشنایی با انجمن سینمای جوان هم باعث شد این علاقه در من بیشتر 
شــود و این مسیر را سریع تر طی کنم. در واقع کار فیلم سازی را از 
سال 92 با حضور در انجمن سینمای جوان بندرعباس و گذراندن دوره 
کارگردانی آغاز کرده ام. در حال حاضر ما در بندرعباس فیلم ســاز 
فعال زیادی نداریم البته دوستان شناخته شده ای مثل آقایان شهبازی، 
میرزایی و آب روشن در این حوزه به طور جدی در حال کار هستند 
و سایر دوســتان کم و بیش به فیلم سازی می پردازند. آشنایی ما با 
این دوســتان زمینه های پیشرفت در کار فیلم سازی را هرچه بیشتر 
 برای من فراهم کرد. کار ما این طور ادامه پیدا کرد که هر جا احساس 

می کردیم دوربین لازم است خودمان را حاضر می کردیم.
دریا: آیا موفق به کسب رتبه و جازه ای هم شده اید؟

چند جایزه از جشنواره های مختلف دریافت کرده ام چندی پیش نیز 
موفق شدم در جشنواره مقاومت، فیلمی با موضوع کرونا به جشنواره 
بفرستم  که حائز رتبه هم شد. فیلم دیگری برای جشنواره استعداد های 
جوان تهران ارسال کرده ام که به جشنواره هم راه پیدا کرده است. یک 
کار دیگر هم در حال آماده ســازی است که مراحل پیش تولید آن را 
طی کرده ایم و به زودی فیلم برداری آن نیز آغاز می شــود کارهای 

عمده دیگری که انجام داده ام بیشتر کارهای جهادی بوده است.
دریا: در مورد همین کارهای جهادی کمی برای ما توضیح دهید.

در سال 1398 که ماجرای سیل جاسک اتفاق افتاد من حدود  دوهفته 
در مناطق سیل زده جاســک حضور داشتم. ماجرای سیل جاسک 
و سیل سیستان و بلوچســتان به طور همزمان رخ داد و شبکه های 
مختلف تلویزیون و رسانه ها ماجرای سیل سیستان و بلوچستان را به 
طور پی در پی منتشر می کردند ولی کسی حواسش به سیل جاسک 
نبود. نیت اولیه من این بود که صبح زود به سمت جاسک حرکت کنم 
و بعــد از بازدید از این مناطق خیلی زود به بندرعباس باز گردم ، و 
اصلا قصد ماندن در مناطق سیل زده را نداشتم. وقتی پای ما به مناطق 
سیل زده رسید، دیدیم که هیچ خبری از رسانه ها نیست و فقط یکی 
از خبرنگارن جاسک به نام آقای عابد قاسمی دست تنها در حال کار 
کردن و اطلاع رسانی است و به خواست و دعوت این دوست عزیز ، 

رفتن یک روز ما به جاسک تبدیل به دو هفته شد.
دریا: اطلاع دارید که حادثه سال گذشته جاسک احتمال 

دارد امسال با عمق بیشتری از خسارات رخ بدهد؟
بله! این نکته که شما گفتید درست است! اجازه بدهید من کمی رُک و 
صریح تر صحبت کنم! وقتی شما در محل حادثه حضور داشته باشید و 
خودتان از نزدیک آن را لمس کنید با آن چیزی که از زبان برخی افراد 
نقل می شــود کاملا متفاوت است. متاسفانه برخی نهاد ها واقعیات و 
اوج خسارات را در خبرها و صحبت های خودشان طوری منتشر می 
کردند که انگار نه انگار در جاسک اتفاقی به نام سیل رخ داده است. 
انگار مسئولان استان که بخشی از کار دستشان بود نمی خواستند از 
هرمزگان خبر بدی نقل شود. همانطور که قبلا گفتم اطلاع رسانی در 
ماجرای سیل جاسک خیلی ضعیف بود در رابطه با همین سیل، چند 
بار مســئولان کشوری و استانی به منطقه سر زدند و نکته جالب این 
جا اســت که همراه با این مسئولان تعداد زیادی خبرنگار به جاسک 
می آمدند و فقط چند عکس یا فیلم گزارشی می گرفتند و خیلی زود 
باز می گشتند  این طور به نظر می رسید که برخی از اصحاب رسانه 
می خواند از عملکرد آن شــخص خاص گزارش تهیه کنند در حالی 
که اصل داستان موضوع سیل است نه موضوع حضور آن مسئول. از 
طرفی متاســفانه گزارش های خبری هم که تهیه می شد واقعیت ها ، 
نیازمندیها، و کمبود ها را منعکس نمی کرد. رسالت خبرنگاری ایجاب 
می کند که خبرنگار ، حرف مردم را بیان کند، ولی در ماجرای ســیل 

جاسک اطلاع رسانی و پوشش خبری بسیار ضعیف و ناقص بود.
دریا : در ماجرای محلات حاشیه نشین بندرعباس 
هم با موضوعاتی شبیه به این مواجه هستیم، به 

طوری که وقتی برای مصاحبه با مردم محله می رویم 
روی خوشی، نشان نمی دهند به نظر شما علت این 

موضوع چیست؟ 
بخــش اصلی این ماجرا به عقیده من خود مردم هســتند و تا مردم 
خودشــان نخواهند که از این وضعیت خارج شــوند کاری از پیش 
نخواهد رفت. همه باید دست به دست هم بدهند تا وضعیت بهبود پیدا 
کند. یعنی بچه ها و جوان های محلات حاشــیه نشین باید بخواهند، 
اصحاب رسانه اســتان باید بخواهند و این مشــکلات را به گوش 
مسئولان برسانند تا آنها هم در مسیر گشایش مشکلات قدم بردارند. 
یک مشــکلی که بندرعباس دارد این است که تعداد افرادی که وارد 
عرصه و میدان کارهای مختلف می شوند کم است در موضوع جاسک 
آقای عابد قاسمی دست تنها بود. پیش از اینکه به جاسک برسیم توقع 
این را داشــتم که با جمعیت زیادی از بچه های رسانه و خبرنگاران 
روبرو شوم ولی تمام تصوراتم اشتباه بود. در شهر های دیگر  کشور به 
محض اینکه اتفاقی رخ می دهد رسانه ها فورا وارد می شوند و جَو را 
به سمتی می برند که توجهات به آن شهر و مشکل جلب می شوند ولی 
متاسفانه درهرمزگان این خلاء وجود دارد. وقتی فیلم ها و عکس های 
سیل جاسک را به پدر و مادر خودم نشان دادم باورکردنش برایشان 

خیلی دشوار بود که این تصاویر مربوط به جاسک است .
دریا: ظاهرا یکی از کارهای شما که با موضوع بیماری 
کرونا آماده کردید بازخوردهای زیادی داشته است در 

مورد آن هم توضیح می دهید؟
بیماری کرونا در بندرعباس  به یک باره شیوع زیادی پیدا کرد  و آمار 
جان باختگان هر روز در حال افزایش بود بعد از صحبت هایی که با 
دوستان داشتیم به این نتیجه رسیدیم که برای تاثیر گذاری بیشتر، پیش 
از هر چیز باید حس ترس را در دل مردم القا کنیم برای فیلم برداری و 
تهیه کلیپ از بیماران کرونایی حدود سه یا چهار بار به بیمارستان شهید 
محمدی بندرعباس وارد شدیم. این کلیپ نزدیک به هجده هزار بار در 
صفحه شخصی خودم بازدید شد. تعدادی از شخصیت های شناخته 
شده مثل نمایندگان مجلس ، برخی هنرمندان و شخصیت های سیاسی 
آن را در صفحات شــخصی خود منتشر کردند و مورد استقبال قرار 

گرفت که البته این را خواست خدا می دانم.
دریا: لطفا کمی بیشتر در مورد کارهای خودتان 

توضیح دهید!
 عشق من کارگردانی است! ولی متاسفانه در بندرعباس امکانات این 
موضوع کمی ضعیف است و کارها کند پیش می رود. عقیده من این 
اســت که ما باید بر اساس امکانات و شرایطی که داریم کار را پیش 
ببریــم. برای کارهای حرفه ای خودم کمی برنامه ریزی کرده ام و در 
مجموع راضی هســتم. در حال حاضر، پیگیر ســاخت سومین فیلم 
کوتاهم هســتم و امیدوار م که این کار آخری ، فیلمی بهتر نسبت به 
کارهای قبلی از آب در بیاید. این فیلم در دسته فیلم های 100 ثانیه 
ای قرار می گیرد و داستان فیلم هم در مورد یک دختر نوجوان است 
 که با مشــکلات خانوادگی دست و پنجه نرم می کند و در پایان ....! 
نمی توانم باقی آن را بگویم چون داستان فیلم لو می رود. فیلم برداری 
آن را نیز می خواســتیم در این هفته شروع کنیم ولی به خاطر تغییر 
لوکیشن فیلم باید به دنبال لوکیشن جدید باشیم و کار کمی به تاخیر 
افتاده اســت. من ســاختن این فیلم ها را تمرینی می دانم که بتوانم 
تجربیات خودم را بیشتر کنم و فیلم سازی را هرچه بیشتر فرابگیرم. 
برای اینکه شــما کاری را بیاموزید ، دوحالت بیشتر وجود ندارد اول 
اینکه باید از یک اســتاد و معلم آن را فرا بگیرید و یا اینکه خودتان 
آنقدر تمرین و تجربه داشه باشید که فن را یاد بگیرید. همانطور که قبلا 
گفتم دوســتان فیلم سازی مثل آقای شهبازی، آب روشن و میرزایی 
کسانی هســتند که کارهای خوبی انجام می دهند و ما از وجود آنها 
اســتفاده می کنیم سعی می کنم در کارهای این عزیزان حاضر شوم و 
بخشــی از کار را به دست بگیرم مثلا سعی می کنم در تمام کارهای 
آقای شهبازی حتما حاضر باشم حالا به عنوان فیلم بردار، صدار بردار، 
مدیر تولید و ... . احساس من این است که به خاطر کارهای قبلی که 
انجــام داده ام این کار آخری یک کار خوب و اصطلاحاً پخته ای از 

آب در بیاید.
دریا: فیلم نامه این فیلم را چطور تهیه کردید و ایده 

ساخت فیلم ها چطور 
به ذهن 

شما 

می رسد؟
یک چیزی که من بر اثر تجربه به آن دست یافته ام این است که انسان 
اگر بخواهد کار خوبی را تولید کند به تنهایی نمی تواند موفق شــود 
وحتما باید یک گروهِ همفکر و همراه در کنار انســان باشد . از همان 
موقع که وارد انجمن سینمای جوان شدم همیشه به دنبال این بوده ام که 
یک تیم برای کارهای خودم تشکیل بدهم. یکی از دوستان ما  به نام 
آقای صفا که قلم خوبی هم دارند ، بیشتر کارهای ما را می نویسد و 
فیلم نامه های قبلی ما نیز کار ایشان بود البته در مراحل ابتدایی سایر 
دوستان مثل آقای پندار ، آقای رنجبر و آقای خاکسار پور نیز با ارائه 

نظرات و ایده ها کار را پیش می برند.
دریا: آیا درآمد هایی که بابت کارهای مختلف کسب 

می کنید کفاف تولیدات و برنامه های مختلف شما و 
دوستانتان را می دهد؟

 فقط به اندازه زنده ماندن ما کفایت می کند!
دریا: یعنی هیچ سازمان یا نهادی برای حمایت از شما 

تعریف نشده؟
 انجمن ســینمای جوان تــا حدودی از تولیدات ســینمایی حمایت 
می کند. ولی ابتدامی بایست فیلم نامه مورد تایید قرار بگیرد و بعد از 
آن می بایست بخش هایی از کار پیشرفت داشته باشد و بودجه های 
آن هم محدود است و کفاف کار را نمی دهد چرا که فیلم سازی کاری 
زمان بر است و ممکن است تا چند ماه کار پیش نرود و در این چند 
ماه هزینه های مختلفی برما وارد می شــود. به عقیده من فیلم سازی 
چیزی نیست که ما بتوانیم از آن سودی داشته باشیم البته این در رابطه 
با سایر کارهای هنری مثل نقاشی، مجسمه سازی ، عکاسی و ... هم 

می تواند صدق کند.
برخی مشکلات ریشه فرهنگی دارند ، برای مثال سینمای ما در حد 
کلان ضعف دارد ، به نظر شــما در طول یک ســال چند فیلم خوب 
تولید می شــود؟ ما برای رده های پایین تر سرمایه گذاری نمی کنیم 
بعد انتظار داریم نتایج خوبی هم بگیریم. دقیقا مثل تیم فوتبال می ماند 
. بســیاری از مشکلاتی که ما در کشور با آنها مواجه هستیم و از آنها 
حرف می زنیم در واقع ریشــه فرهنگــی دارند و این ضعف وقتی به 
بندرعباس می رسیم عمیق تر هم می شود و بیشتر به چشم می آیند. 
مردم در خصوص برخی موضوعات اطلاعات و آگاهی کاملی ندارند 
و این وظیفه رسانه است که این خلا هایی را که در جامعه بوجود آمده 
را معرفی کند تا بتوان برای آنها راه حلی پیدا کرد. سرمایه گذاری در 
عرصه فرهنگ موجب می شود آگاهی مردم بیشتر بشود.ما به نیازهای 
مخاطبان خودمان زیاد توجه نمی کنیم و سرمایه گذاری اندکی برای 
مخاطب انجام می دهیم ، در چنین حالتی یک حفره عمیق فرهنگی 
شــکل گرفته است به طوری که تعدادی از فیلم سازان خوب که الان 
دیگر پا به سن گذاشته اند در حال فیلم سازی هستند و در یک بازه 
زمانی افراد جوان کمتر وارد کار تولید فیلم شده اند و این در کار فیلم 
سازی و مقوله فرهنگ و فرهنگ سازی چالش بزرگی است. از طرفی 
مشــکلی که در این بین کمتر درباره آن حرف زده می شــود مبحث 
اقتصاد ، هنر و فرهنگ اســت چرا که با وضعیت فعلی هنر اگر یک 
هنرمند بخواهد به کار خود ادامه دهد با دوگانه ای مواجه می شود که 
از یک ســو اقتصاد و پول برای امرار معاش است و از سوی دیگرش 
علاقه به هنر. هنرمندان به ناچار مجبور می شوند هنر را کنار بگذارند 
و برای گذران زندگی خود فکری کنند.متاسفانه ما در زمینه فرهنگی 
برنامه های درستی نداریم و بسیار ضعیف عمل می کنیم شما نگاه کنید 
ما می گوییم چرا شبکه هایی مثل بی بی سی می توانند روی ما تاثیر 
بگذارند ؟ به عقیده من اگر این شــبکه ها و برنامه هایشان روی ما و 
مردم ما تاثیر می گذارند امری طبیعی است چرا که ما در مقابل عملکرد 
های آنها پاسخ مناسب را نمی دهیم.  مثل این می مانند که شما یک 
زمین ارزشــمند داشته باشید ولی برای محافظت از آن هیچ کاری را 
انجام نمی دهید . متاسفانه یک فاصله و حفره فرهنگی در جامعه ما 
بوجود آمده اســت که این حفره با هر کالا و اثر فرهنگی بی ارزش 
هم پر نمی شود و مردم هر چیزی را به عنوان فیلم یا کالای فرهنگی 
استفاده می کنند در این بین ذائقه فکری و فرهنگی مردم خراب شده و 
تنزل پیدا کرده است . و اگر این ذائقه خراب شود دیگر فیلم، موسیقی 
و هنر خوب را نمی تواند بچشد و به این ترتیب جامعه دچار مشکل 
می شود.دریا: در حدود 10 سال قبل فعالیت های فرهنگی هنری در 
مســاجد، محلات و پایگاه های بسیج رونق چشم گیری داشت و به 
موضوع رشد و پرورش بچه ها در مساجد اهمیت زیادی داده می شد 

ولی در حال حاضر این فعالیت ها خیلی کم تر شده. 
شما این موضوع را چطور می بینید؟

چند وقت پیش به مناسبت شهادت امام حسن مجتبی علیه السلام به 
یکی از محلات قدیمی بندرعباس رفته بودم واتفاقاً با یکی از دوستان 
درباره همین موضوع صحبت می کردیم. به نظر من این موضوع می 
تواند علت های زیادی داشــته باشد و شــاید یکی از آنها این باشد 
که فعالیت های فرهنگی و هنری به مرور زمان از مســاجد جدا شده 
اند. قبلا همه چیز در مســجد بوده اســت و همه اتفاقات فرهنگی و 
مذهی حول محور مسجد اتفاق می افتاد ولی الان مسجد شده است 
برای افراد مذهبی ، و از طرف دیگر برای کارهای فرهنگی، فرهنگسرا 
ســاخته ایم و یک ســری از موضوعات فرهنگی و مذهبی که می 
توانســتند با هم باشند از هم جدا افتاده اند و نتیجه چنین چیزی این 
اســت که آن فرد مذهبی به مســجد می رود و آن شخصی هم که به 
دنبال کارهای هنری اســت به فرهنگسرا می رود . این موضوع یک 
تناقض و ضدیت اشتباه و ناخواسته ای را در جامعه بوجود می آورد. 
چنین موضوعی باعث می شود که ما نتوانیم آرای مختلف را در کنار 
هم داشته باشیم و نمی توانیم با هم کار گروهی انجام دهیم. متاسفانه 
یک مشکل دیگر هم به خاطر این است که برخی مواقع کار به نحوی 
انجام می شــود که افراد باید به بالا دستی های خود آمار و گزارش 
عملکرد بدهند تا خدایی ناکرده مجوز فعالیت یا کمک های دولتی و 
سایر ســازمان ها قطع نشود. در نتیجه مجریان برنامه ها در مساجد 
یا جاهای دیگر به این ســمت حرکت می کنند که به دنبال بالا بردن 
آمارهای خود باشند و از هدف اصلی شان دور می شوند. به عقیده من 
اگر ما بتوانیم روی یک نفر کار کنیم و نتیجه 

خوب بگیریم بهتر است تا روی هزار نفر کار ضعیف انجام دهیم و یک 
نفر هم  برای ما نماند. متاسفانه کسانی که دست اندکار و برنامه ریز در 
این حوزه هستند متوجه این موضوع نمی شود و همچنان در برخی جا 
ها به بالا بردن آمار بیشتر توجه می کنند تا کیفیت و اثر گذار بودن آن.

دریا: همانطور که می دانید وظیفه هنر این است که 
انسان را رشد دهد و اگر این هنر از یک قلب پاک 

سرچشمه بگیرد می تواند انسان را به سمت کمالات 
رشد دهد و اگر از یک قلب بیمار خارج شده باشد 

نه تنها بر انسان تاثیر مثبت ندارد بلکه او را ضایع 
هم می کند می خواستم بدانم نظر شما در این باره 

چیست؟
به عقیده من کارهایی که با فرهنگ ما سازگاری چندانی ندارند و ما 
آنها را بد می دانیم کاملا با فکر و هدف ســاخته می شــوند و اگر از 
دیدگاه یک برنامه ریز فرهنــگ غرب به آن نگاه کنیم اتفاقاً در نوع 
خود موفق و خوب هم هستند و باز هم تاکید می کنم که از جانب ما 
همه چیز از مباحث فرهنگ غرب پسندیده نیست. برای مثال ممکن 
اســت یک کارگردان غربی یک فیلم منافی عفت بسازد این فیلم از 
دیدگاه ما بد و از نگاه فرهنگ آمریکا و غرب خوب است. در آمریکا 
قانونی تصویب می شود که ارتباط های همجنس گرایانه آزاد است ، 
پس وظیفه هالیوود هم این می شود که فرهنگ آن را جا بیاندازد. نظر 
من این اســت که ما بیشتر باید به خودمان و توانمندی های فرهنگ 
خودی توجه کنیم. و حالا این سوال پیش می آید که ما تا چه میزان 
توانسته ایم داشته های فرهنگی خودمان را به شهر و کشور خودمان 
القا کنیم؟ ما چند کارگردان خوب داریم که مثل فرج الله سلحشور راه 
او را ادامه بدهند؟ یا آقای حاتمی کیاهم همینطور است؟ متاسفانه ما 
در کشور در زمینه کارهای فرهنگی ضعیف عمل می کنیم و مردم نیز 
به سمت جایی کشیده می شوند که برای آنها کارهای فرهنگی جذاب 
آماده شده باشــد. در همین زمینه نسبت به عملکرد صدا و سیما هم 
نقدهایی وجود دارد که می تواند خیلی قوی تر و موثر تر از اینی که 
الان هست عمل کند. برای مثال خوب است به برخی ازتبلیغات صدا 
و سیما اشاره کنیم که در اوج نداری و بی پولی مردم کارهای تبلیغاتی 
می ســازد که از یک طرف خنده آور است و از طرف دیگر موجب 
ناراحتی می شــود به عنوان نمونه یک خانواده خیلی شیک پوش و 
مرفه را نشــان می دهند که در باره این موضوع صحبت می کنند که 
فلان فروشگاه وسایل خانه را به طور قسطی می فروشد، نکته ای که 
در این بین مطرح می شود این است که قسطی خرید کردن برای چه 
کسی است؟ بله ! کسی که دچار مشکل مالی شده و به زبان خودمانی 
بی پول است و نه کسی که وضعش خوب است. کسی که وضع مالی 
بدی دارد سراغ ساندویچ ساز نمی رود این تبلیغات مردم را به سمت 
مصرف گرایی سوق می دهد.در بحث هنر کاری دیده می شود که از 
دل بیرون آمده باشد و کار فرهنگی که دستوری و سفارشی باشد مورد 
پذیرش نخواهد بود نظر من این است که باید گروه های فرهنگی که 
به دنبال انجام کارهای خوب و سالم هستند شناسایی و مورد حمایت 
قرار بگیرند. وقتی ما بتوانیم این قســمت را قوی کنیم سایر کم کاری 
ها و احیانا کارهایی که مخالف با فرهنگ و اعتقادات ما است دیگر به 
چشم نمی آید خیلی بهتر است اگر ما به جای اینکه از ساخت کارهای 
مختلف جلوگیری کنیم سعی کنیم از تولید کارهای ارزشمند حمایت 
وآنها را توانمند کنیم. یکی از پیش نیاز های تولید فیلم و فیلم کوتاه 
مباحث مالی است که متاسفانه بچه های فیلم ساز ارزشی در این زمینه 
با مشکلات جدی مواجه می شوند برای مثال آقای محمود شهبازی 
برای تولید مستند دریابست قریب به دوماه در مناطق مختلف جاسک 
در رفت و آمده بوده است. هزینه های تولید فیلم و هزینه های زندگی 
بچه های فیلم ساز در این چنین کارهایی چطور باید تامین شوند؟ ما 
در زمینه فرهنگی در یک جنگ تمام عیار وارد شده ایم ولی متاسفانه 
این جنگ را رها کرده ایم. در هشت سال دفاع مقدس ، اگر ما اسلحه 
نداشــتیم حداقل جنگ را رها هم نکرده بودیم و همه با تمام توان از 
سپاه، ارتش، بسیج و نیروهای مردمی در صحنه بودند ولی الان جنگ 
فرهنگی سختی در حال انجام است و خیلی ها خودشان را کنار کشیده 
اند. یکی از ترفند های دشــمن این است که بین مردم جامعه اختلاف 
بیاندازد مثلا اگر در کشور مشــکلی بوجود می آید ما نباید سر این 
موضوع گیر داشته باشیم که این کار مربوط به بچه مذهبی ها می شود 
و کاری دیگر مربوط به طیفی دیگر اســت وقتی برای کشور و مردم 
جامعه مشکلی بوجود می آید همه در مقابل آن مسئول هستند و باید 
خود را در رفع آن مسئولانه دخالت دهند نه اینکه با تقسیم بندی های 

بی خود قدرت کار گرفته شود.
دریا: اگر در پایان نکته ی دیگری باقی مانده است لطفا 

برای ما بفرمایید.
نکته ی خاص دیگری نیســت!فقط اگر اجازه بدهید کمی گلایه هم 

بکنم.
دریا: خواهش می کنم، بفرمایید!

یک ســری دلخوری ها و ناراحتی هایی وجود دارد که برخی مواقع 
دل آدم را به درد می آورد برای مثال در ماجرای سیل جاسک برخی 
افراد واقعا با اخلاص و بدون هیچ چشــم داشتی وارد میدان شدند و 
کار کردند بعد در تلویزیون و یا از طرف فلان اداره از کسانی تقدیر 
می کنند که در ماجرای ســیل جاسک کمترین تاثیر را در حوزه 
خبررسانی داشته اند. البته به هیچ وجه منظورم از افراد با اخلاص 
خودم نیســتم فقط شرایط را تشریح می کنم. یا در ماجرای کرونا 
ما چهار مرتبه وارد بخش مراقبت های ویژه بیمارســتان شدیم تا 
توانســتیم کلیپ های تاثیر گذار را آماده کنیم. بعد برخی افراد که 
خودشان هیچ کاری برای اطلاع رسانی انجام داده اند از ما ایراد می 

گرفتند که اصلا شما چرا وارد بیمارستان شده اید؟
 یعنی به ما می گفتند شما که از وضعیت بیماران فیلم تهیه کردید 
کار اشــتباهی بوده. یا اینکه برخی اداره ها و نهاد ها فیلم ما را در 
کمال آرامش با لوگوی خودشان منتشر می کنند. این دست رفتارها 
از یک سو خنده دار است و از سوی دیگر و بیش از هر چیزی دل 

آدم را به درد می آورند.
دریا: متشکرم که وقت خودتان را به ما دادید.

من هم از شــما تشکر می کنم . ببخشــید که من پرحرفی کردم! 
راســتش را بخواهید ســفره ی دل مان پیش شما و خوانندگان 
 دریا باز شــد و زیاد حرف زدم و از این بابت از شما عذر خواهی 
می کنم. برای شما و خوانددگان روزنامه دریا هم آرزوی موفقت 

و سلامتی دارم.

بخشی از مشکلات هرمزگان ریشه فرهنگی دارند

Taha           @ gmail.com
محمد زارعی/دریا
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 کویت یک فروشگاه تولیدات اسرائیل را بست 
  وزارت تجارت و صنعت کویت از بستن یک فروشگاه که تولیدات 
اسرائیلی را می فروخت، خبر داد. به گزارش قدس آنلاین، به نقل از 
روزنامه فرامنطقه ای القدس العربی، وزارت تجارت و صنایع کویت 
در بیانیه ای مطبوعاتی تاکید کرد که تیم های بازرســی تولیداتی از 
رژیم صهیونیستی را که در بازارهای محلی کویت قانوناً فروش آنها 
ممنوع است، کشف و ضبط کرده و در این راستا، تولیدات یک شرکت 
قطعات یدکی را در منطقه الشویخ در پایتخت کویت کشف و ضبط 
کردند.این وزارتخانه تاکید کرد که شکایت و اخطاریه ای از سوی یک 
مصرف کننده مبنی بر این امر مطرح شد که شرکتی در حال فعالیت 
کالاهای ساخت اسرائیل را می فروشد.وزارت تجارت کویت اعلام 
کرد که تیم های بازرسی شکایتی را دریافت کرده و کالاهای موجود 
در این شرکت را بررسی کردند و مشخص شد که کالاهای تولید رژیم 
صهیونیستی در این شرکت وجود دارد. این کالاها عبارت از 77 عدد 
ترموستات کوچک بود که روی آن عبارت ساخت اسرائیل نوشته 
شده بود که این امر نقض قانون به حساب می آید.این در حالی است 
که دونالد ترامپ، رئیس جمهوری آمریکا اخیراً گفته بود که کویت از 
جمله کشورهایی است که روابط خود را با رژیم صهیونیستی عادی 

سازی می کند.
کشته شدن ۱۲ نفر در حمله تروریست های 

بوکوحرام در نیجریه 
 تروریســت های بوکوحرام، در حمله به یک روستا در نزدیکی 
چیبوک واقع در شــمال شرق نیجریه، 12 نفر را کشتند و هفت نفر 
دیگر را ربودند.به گزارش سرویس بین الملل خبرگزاری صداوسیما 
به نقل از خبرگزاری فرانسه، بنا بر اعلام منابع محلی، تروریست های 
 )Chibok( بوکوحرام، در حمله به یک روســتا در نزدیکی چیبوک
واقع در شــمال شرق نیجریه، 12 نفر را کشتند و هفت نفر دیگر را 
ربودند.تروریست ها که سوار بر شش خودروی شاسی بلند بودند، به 
روستایی در 18 کیلومتری چیبوک حمله کرده و اقدام به شلیک به 
روی اهالی روستا و آتش زدن خانه آن ها نمودند.فرمانده یک گروه از 
شبه نظامیان محلی مورد حمایت دولت گفت: ”تروریست ها 12 نفر 
را کشتند. دو نفر از قربانی ها از اعضای گروه ما بودند“.تعداد اعضای 
گــروه مورد حمایت دولت که برای دفاع از مردم به روســتا آمدند 
کمتر از تروریست ها بود.تروریست ها همچنین هفت نفر را ربودند از 
جمله سه زن و چهار کودک. آن ها 70 خانه را نیز به آتش کشیدند 
و آذوقه مردم روستا را ســرقت کردند.از زمان شورش گروه بوکو 
حرام در شمال شرق نیجریه در سال 2009 میلادی، تا امروز بیش 
از 36.000 نفر در جریان خشــونت ها کشته شده اند. گفتنی است 
هنوز بیش از 2 میلیون نفر در این منطقه آواره هستند و نمی توانند به 

خانه های خود بازگردند.
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حوادث
ســرویس حوادث/ / پولی که برادرعروس از 
داماد گرفته بود تا پــدرش را به این ازدواج 
راضی کند در حالی باعث قتل وی شــد که 
متهم بعد از دو سال فرار سرانجام دستگیر و 

محاکمه شد.
رسیدگی به این پرونده از سال 97 با کشف جسد 
نگهبان یک ســاختمان نیمه کاره در محل کارش 
آغاز شــد و آثار به جا مانده روی جســد نشان 
می داد قاتل پــس از درگیری با مرد جوان او را با 
ضربات متعدد چاقو از پا در آورده است. تحقیقات 
مأموران با شناسایی هویت مقتول و خانواده اش که 
اهل افغانستان بودند ادامه پیدا کرد و مشخص شد 
که فقط خواهر مقتول در ایران زندگی می کند. در 
حالی که خانواده مقتول برای طرح شکایت به ایران 

احضار شده بودند و تحقیقات پلیس برای شناسایی 
قاتل تقریباً به بن بست رســیده بود، برادر مقتول 

سرنخ جنایت را به مأموران داد.
او پس از تماس با پلیــس ایران گفت: من رازی 
را می دانم که می تواند معمای قتل برادرم را فاش 
کند. برادرم چند سال قبل از شوهرخواهرم پولی 
قرض گرفته بود و پس نمی داد و شوهرخواهرم از 
دست او عصبانی بود. از آنجا که برادرم مرد آرامی 
بود و با کسی هم دشمنی نداشت فکر می کنم علت 
قتل برادرم همین موضوع باشد. شوهرخواهرم چند 

روز پیش از این ماجرا با من تماس گرفت و پیگیر 
برادرم شد که من گفتم او در تهران سرکار است. بعد 

هم خواهرم را برداشت و به تهران آمد.
پس از ایــن اظهارات مأموران به ســراغ مجتبی 
شوهرخواهر مقتول رفته و او را شناسایی و دستگیر 
کردند. اما او در ابتدا منکر قتل شــد تا زمانی که 
خواهر مقتول به پلیس گفت: شوهرم روز حادثه 
گفته بوده که با برادرم قــرار ملاقات دارد. همین 
موضوع باعث شــد تا مجتبی به قتل برادرزنش 
اعتراف کند و در توضیح ماجرا نیز گفت: چهارسال 

قبل عاشق لاله شدم و به خاطر ازدواج با او مطابق 
رسم افغان ها شیربهای سنگینی را جور کردم تا به 
خانواده اش بدهم و بتوانــم با لاله ازدواج کنم اما 
پدرش راضی به ازدواج دخترش با من نمی شد تا 
اینکه برادر لاله از من خواست برای رضایت گرفتن 
از پدرش پولی به او بدهم البته قرار شد آن پول را 
به صورت قرض یک ماهه به او بدهم. من هم قبول 
کردم. اما بعد از گذشت یک ماه او از پس دادن پول 
سر باز زد. بالاخره من و لاله باهم ازدواج کردیم 
و چند ســالی هم به خاطر همسرم سکوت کردم. 

پس از مدتی متوجه شــدم که برادر زنم در شیراز 
مشغول به کار شده به سراغش رفتم تا پولم را پس 
بگیرم، او گفت که قرضش را پس می دهد اما بازهم 
پولــم را نداد تا اینکه در تماس با برادرش متوجه 
شــدم به تهران آمده که بازهم به سراغش آمدم، 
 هرچه به او گفتم که پولم را پس بدهد توجهی به
 حرف هایم نکرد احساس کردم او از من باج گرفته 
است، همین موضوع مرا عصبانی کرده بود. بعد هم 
منکر بدهی اش شد و شروع به فحاشی کرد، با چاقو 
به من حمله کرد و من از شــدت عصبانیت با او 

درگیر شدم، پس از گرفتن چاقو چند ضربه به او 
زدم و فرار کردم.پس از اعترافات متهم، کیفرخواست 
علیه او صادر و پرونده برای رسیدگی به شعبه 2 
دادگاه کیفری استان تهران فرستاده شد، سرانجام 
متهم پشت میز محاکمه ایستاد.در ابتدای این جلسه 
اولیای دم درخواست قصاص کردند و در ادامه متهم 
به جایگاه رفت و گفت: من از کرده خودم پشیمانم. 
قصدم کشتن برادرزنم نبود و برای دفاع از خودم 
مرتکب قتل شدم. او از من کلاهبرداری کرده بود 
و این موضوع آزارم می داد. من عاشــق زنم بودم 
اما حالا او نیز مرا ترک کرده اســت. از اولیای دم 
درخواست بخشــش دارم.با پایان جلسه دادگاه، 

قضات برای صدور رأی وارد شور شدند. 
حوادث جهان

با مصرف ماهي  وميگو  سلامتي را به خانواده خود هديه دهيد
روابط عمومي  اداره کل

 شيلات هرمزگان

راز پیرمرد در محله خلافکاران! 
 از روزی کــه با تعقیب پدر پیرمان متوجه شــدیم او به 
محله ای رفت و آمد می کند که پاتوق خافکاران اســت 
خیلی نگران شدیم و با کنکاش پنهانی در این ماجرا به رازی 

پی بردیم که ... 
مردی میان سال که برای شکایت از یک زن جوان به اتهام سرقت 
و کلاهبرداری وارد کلانتری شده بود با بیان این مطالب به تشریح 
ماجرایی عجیب پرداخت و به کارشناس اجتماعی کلانتری قاسم 
آباد مشهد گفت: پدر 75 ساله ام که سال ها قبل بازنشسته شده 
است به عنوان آبدارچی در یکی از ادارات دولتی فعالیت داشت. با 
آن که او مردی بی سواد بود اما به دلیل این که مدیران اداره همواره 
از انجام وظیفه و صداقت کاری او رضایت داشتند به این شغل تا 
زمان بازنشستگی ادامه داد و چندین سال را نیز به عنوان راننده در 
آن اداره دولتی کار کرد اما در خانه مدام با مادرم درگیری داشت 
چون مادرم احســاس می کرد او با زنان غریبه رفتاری خارج 
از عــرف دارد به گونه ای که این ماجرا مــادرم را آزار می داد 
 و کارشان به مشاجره های لفظی شدید و اختلافات خانوادگی

 می کشــید. با این حال مادرم برای حفــظ زندگی و آرامش 
فرزندانش با این موضوع کنار آمد. 

اما از حدود دو سال قبل دوباره اعتراض ها و مشاجره های مادرم 
در حالی شــدت گرفت که من و سه خواهر و برادر دیگرم هر 
کدام از موقعیت شغلی و اجتماعی خوبی برخوردار بودیم. من که 
دیگر بیش از 50 سال دارم از مادرم خواستم برای حفظ آبروی 
خانوادگی باز هم سکوت کند و به این مشاجره ها پایان دهد ولی 
وقتی مادرم ادعا کرد که نمی داند پدرم حقوق بازنشستگی اش 
را چه می کند، من هم کمی به ماجرا مشکوک شدم زیرا مادرم 
مدعی بود پدرم مدت هاست که شب ها نیز دیروقت به منزل می 
آید!  اگرچه پدرم ادعاهای مادرم را قبول نداشت اما من تصمیم 
گرفتم مدتی او را تعقیب کنم و از کارش سردربیاورم. این بود که 
با همکاری مادرم چند روز از اداره ام مرخصی گرفتم و با خودرو 
پدرم را تعقیب کردم. او هر روز به یکی از محلات نامناسب شهر 
مــی رفت که پاتوق خلافکاران بود. بعد از پرس و جو و کمین 
در همان محله فهمیدم که زن جوان و شیک پوشی در آن منزل 

زندگی می کند. با توجه به سابقه اختلافات پدر و مادرم درباره 
زنان غریبه به موضوع مشکوک شدم و به بررسی حساب بانکی 
پدرم پرداختم زیرا به خاطر بی سوادی پدرم رمز کارت بانکی او 
را در گوشه کارت نوشته بودیم. آن جا بود که متوجه شدم ده ها 
میلیون تومان از حساب پدرم برداشت و به حساب بانکی یک زن 
واریز شده است. در بررسی های بیشتر دریافتم آن زن »حمیده« 
زن 28 ساله ای است که پدرم به منزل او رفت و آمد داشت. وقتی 
از پدرم در این باره سوال کردم در پاسخ من گفت: آن زن مطلقه به 
تنهایی زندگی می کرد و من هم که او را به عنوان دوست اجتماعی 
خودم انتخاب کرده بودم به منزلش می رفتم و چند ساعتی را با هم 
گفت و گو می کردیم تا از تنهایی بیرون بیاید البته من لوازمی را که 

نیاز داشت برایش می خریدم تا کمکی به او کرده باشم. 
با آن که هر بار مبالغی پول از جیب هایم سرقت می شد من اهمیتی 
نمی دادم چون به جز من افراد دیگری نیز به آن جا رفت و آمد 
داشتند. وقتی برداشت مبالغ هنگفت ده ها میلیون تومانی را به پدرم 
گوشــزد کردیم او نیز متعجب و مدعی شد چنین پولی را خرج 
نکرده است. خلاصه وقتی با شکایت من، آن زن شیک پوش به 
کلانتری احضار شد خیلی راحت ادعا کرد به عقد موقت پدر من 
درآمده است و او مبالغی را که از 50 میلیون تومان هم فراتر رفته 
به خاطر مهریه اش برداشت کرده است اما زمانی چشمان ما از 
تعجب گرد شد که او مدارکی را از کیفش بیرون کشید که نشان 
می داد پدرم منزل 5 میلیاردی اش را در حضور چند شــاهد به 
او فروخته است و این همان منزلی بود که پدرم بعد از 30 سال 
خدمت با پاداش بازنشستگی خریداری کرده بود و در آن ساکن 
بودیــم و ...  خلاصه آن جا بود که فهمیدم آن زن جوان با یک 
برنامه ریزی حساب شده از بی سوادی پدرم سوءاستفاده کرده 
است و با سه شاهد قلابی که به منزلش رفت و آمد داشتند از پدرم 
اثر انگشت گرفته اند و ... شایان ذکر است با صدور دستوری از 
سوی سرهنگ عابدی )رئیس کلانتری قاسم آباد( بررسی های 
قضایی و کارشناسی درباره ادعاهای زن جوان در حالی آغاز شد 
که مرد 75 ساله با شنیدن این ماجراها حیرت زده و متعجب به زن 

جوان چشم دوخته بود و ...

در امتداد تاریکی

ماجرای قتل برادرزن به خاطر بدهی به داماد

سرویس حوادث/ راننده تیبا وقتی در 
تعقیب سارقان گوشی تلفن همراهش 
بود، به عمد با موتور آنها برخورد کرد تا 
از فرارشان جلوگیری کند اما این تصادف 

منجر به مرگ یکی از سارقان شد.
بعدازظهر جمعه 2 آبان، تصادف مرگباری 
به بازپرس کشــیک قتل پایتخت اعلام 
شد. با اعلام این خبر، تحقیقات به دستور 
بازپرس جنایی آغاز و بررســی ها نشان 
می داد تصادف خودروی تیبا با سرنشینان 
موتورسیکلت، مرگ یکی از موتورسواران 

را رقم زده است.
تعقیب و گریز

طبق تحقیقات میدانی مشــخص شــد 
موتورسواران سارقان گوشی تلفن همراه 
راننــده خودرو بوده انــد و در تصادف با 
خودروی تیبا یکــی از آنها به کام مرگ 
رفتــه بود. در نخســتین گام مأموران به 
سراغ راننده 35 ساله رفته و به تحقیق از 

او پرداختند.
مرد جوان گفت: سوار خودروام در حال 
عبــور از خیابانی در شــرق تهران بودم 
که ناگهان تلفن همراهــم به صدا درآمد. 
همان طور که در حال حرکت بودم تلفن را 
پاسخ دادم و با دستی که به سمت پنجره 
خودرو بود گوشــی را گرفته و مشغول 

گفت و گو بودم که ناگهان دو پســر جوان 
موتورسوار گوشی تلفن همراهم را قاپیدند 

و با سرعت فرار کردند.
تصادف عمدی

او ادامه داد: پس از سرقت به تعقیب آنها 
پرداختم تا گوشــی تلفنم را پس بگیرم. 
حدود 50 متــری آنها را تعقیب کردم که 
ناگهان تعادلشان را از دست دادند و روی 
زمین افتادند کــه این حادثه باعث مرگ 

یکی از آنها و مجروح شدن دیگری شد.
در حالی که راننده جوان چنین اظهاراتی 
داشت، همدست سارق به مأموران گفت: 
ما بعد از سرقت گوشی تلفن همراه فرار 

کردیم و راننده هم به تعقیب ما پرداخت. 
50 متری رفته بودیم که او با خودرواش 
به موتورسیکلت ما کوبید و تعادلمان را 
از دست دادیم و با زمین برخورد کردیم، 
در این حادثه سر دوستم به زمین خورد و 

جان باخت.
تأیید کارشناسی

در ادامه تحقیقات از شاهدان، آنها نیز اعلام 
کردند که راننده تیبا به عمد به موتورسواران 
کوبیــده و باعث برهم خوردن تعادل آنها 
شــده اســت. این موضوع را کارشناس 
تصادفــات نیز تأییــد کرد.بدین ترتیب 
بازپرس جنایی دستور بازداشت راننده تیبا 
را صادر کرد و او برای تحقیقات بیشتر در 
اختیار کارآگاهان اداره دهم پلیس آگاهی 

پایتخت قرار داده شد. 

 مالباخته، سارق تلفن همراهش را کشت

ســرویس حوادث// پسر جوان که ۱9 سال 
قبل پدر دوستش را با همدستی او و مادرش 
به قتل رسانده و به قصاص محکوم شده بود 
در حالی که موفق شده رضایت اولیای دم را 

جلب کند بزودی از زندان آزاد خواهد شد.
19 ســال قبل جســد ســوخته مرد میانسالی 

در یکــی از خیابان های فردیس کرج توســط 
رهگذران کشــف و با اعلام ماجــرا به پلیس 
تحقیقات در این پرونده آغاز شــد. با شناسایی 
هویت مقتول خانواده وی به اداره آگاهی احضار 
شدند اما پس از تحقیق و بازجویی کارآگاهان 
دریافتند همسر و پسر مقتول تناقض گویی دارند. 
بنابراین بازجویی ها ادامه یافت تا اینکه همسر 

مقتول راز قتل شوهرش را فاش کرد.
وی مدعی شــد که شــوهرش زیاد مشروب 
مصرف می کرده و به خاطر همین رفتار بدی با 
او داشته و همیشه بداخلاق بوده است. فریبا در 
اعترافاتش گفت: یک روز که یکی از دوســتان 
پســرم به نام آرش به خانه مــا آمده بود وقتی 
بداخلاقی و بدرفتاری شوهرم را با من دید خیلی 
ناراحت شد و پس از مدتی وقتی برایش درددل 
کردم پیشنهاد قتل همســرم را داد. شب حادثه 
به شــوهرم قرص خواب آور دادیم و با کمک 

پسرم و آرش او را کشــتیم و جسد را از خانه 
خارج کردیم. بدین ترتیب متهمان دستگیر شدند 
و آرش متهــم اصلی پرونده به قصاص محکوم 
شد. مادر و پســر نیز به اتهام معاونت به زندان 

محکوم شدند.
قاضی نریمانی رئیس شعبه ششم جرایم خاص 
اجرای احکام دادگستری کرج درباره این پرونده 
گفت: با گذشت 19 سال از این ماجرا با توجه 
به اینکه اولیــای دم برای اجرای حکم قصاص 
آرش حاضر نشــدند و وی بلاتکلیف در زندان 
مانده بود سعی کردیم شاکیان پرونده را پیدا کنیم 
یکی از آنها فوت کرده و دیگری هم که به خارج 
از کشور رفته بود به هر حال توانستیم رضایت 
اولیای دم را جلب کنیم و این متهم که در زمان 
وقوع قتل 18ســال داشت با توجه به اینکه 19 
سال در زندان مانده بود بزودی از زندان رجایی 

شهر آزاد خواهد شد. 

 رهایی از قصاص پس از ۱9 سال

سرویس حوادث/ یکی از سارقان گردنبند طای علی 
دایی پس از دستگیری مدعی شد نمی دانستیم از چه 

کسی سرقت می کنیم.
عصر پنجشــنبه 8 آبان، علی دایی از دفتر شرکتش واقع در 
خیابان آصف خارج شد تا همراه دخترش به سمت خودرواش 
برود اما ناگهــان مرد جوانی به او نزدیک شــد و در یک 
درگیری با تهدید گردنبند او را سرقت کرد و بلافاصله سوار 
بر موتورسیکلت همدستش از محل متواری شد.گزارش این 
سرقت بلافاصله به پلیس و بازپرس دادسرای ویژه سرقت 
اعلام شــد و با صدور دســتورات قضایی تحقیقات برای 
دستگیری متهمان آغاز شد. در ادامه بررسی ها، کارآگاهان 
اداره آگاهی موفق شــدند هویت متهمان را به دست آورند. 
سرانجام دو روز بعد از این سرقت یعنی روز شنبه مأموران 
اداره آگاهی راکب موتورسیکلتی که اقدام به سرقت کرده بود 
را در اطراف تهران بازداشت کردند. متهم جوان در بازجویی ها 

به سرقت گردنبند اعتراف کرد.
تحقیقات برای دستگیری همدست او ادامه دارد و متهم 27 
ساله به دســتور بازپرس پرونده در اختیار کارآگاهان اداره 

آگاهی قرار داده شد.
گفت و گو با سارق موتورسوار

موقع سرقت می دانســتید از چه کسی دزدی 
می کنید؟

نه اصلاً تصور نمی کردیم سوژه مان علی دایی باشد ما سوار 
بر موتور در خیابان ها می گشتیم تا طعمه مناسبی پیدا کنیم. 
ماده مخدر شیشه مصرف کرده بودیم و اصلاً در حال خودمان 

نبودیم.
چطور سرقت کردید؟

من روی موتور نشســته بودم. همدستم پیاده شد و به سمت 
علی دایی رفت و با او درگیر شد. گردنبند را قاپید و هر دو با 

موتورسیکلت فرار کردیم.
کی متوجه شدی که مالباخته علی دایی است؟

بعد از سرقت، همدستم گفت فکر کنم از علی دایی سرقت 
کردیم خیلی شبیه او بود آن زمان بازهم باورم نشد و با خودم 
گفتم بدل آدم های مشهور زیاد است. ولی بعداً که در فضای 
مجازی هم فیلم سرقت و هم خبر را دیدیم، متوجه شدم که 

خودش بوده و خیلی ترسیدم.
با گردنبند چه کردید؟

در یک طلافروشــی در اطراف تهــران 50 میلیون تومان 
فروختیم.

بعد از سرقت شایعه شد که افرادی شما را اجیر کرده اند تا از 
علی دایی سرقت کنید درست است؟

اصلاً چنین حرفی درســت نیست. این سرقت کاملاً اتفاقی 
بود و واقعاً آن لحظه ما علی دایی را نشناختیم. واقعاً ما حال 
خوبی نداشتیم و به همین دلیل بود که او را نشناختیم و این 
سرقت هم با برنامه ریزی قبلی و طراحی از سوی کسی نبود. 
من خودم عاشق علی دایی هستم او افتخار ایران است همیشه 
بازی هایش را نگاه می کردم نوجوان که بودم در زمین خاکی 
فوتبال بازی می کردم و علی دایی را اسطوره خودم می دانستم. 
اما کم کم معتاد شدم و همه آرزوهایم از بین رفت و زندگی ام 
را از دســت دادم و سارق شدم. الان هم خیلی پشیمانم خدا 

کند مرا ببخشد.
همدستت چاقو داشت؟

در آن زمان اصلاً در حال خودم نبودم و نمی دانم چاقو داشت 
یا نه. الان هم فراری است و خبری از او ندارم.

شغلت چیست؟
در کار ساخت در و پنجره بودم.

سابقه داری؟
بله. تا به حال سه بار به خاطر سرقت و زورگیری بازداشت 

شده ام.

سارق گردنبند علی دایی

 پشیمانم ، امیدوارم مرا ببخشد

 ســرویس حوادث //  سقوط یک 
تیر برق در بندرلنگه منجر به جان 
برق  توزیع  نیروهای  از  یکی  باختن 
این شهرستان در روز یکشنبه شد. 
مدیر برق بندرلنگه درحالی که شرایط 

این حادثه  به خاطر  روحی مناســبی 
ایــن رویداد  ایرنا گفت:  به  نداشــت 
ساعتی پیش به وقوع پیوست و علت 

آن سقوط از پایه بوده است.
علی صفــری زاده ادامه داد: پایه برق 

)تیر برق( به ســمت داخل خوابیده و 
ماموریت  انجام  درهنــگام  را  مرحوم 
دچار حادثه کرده و در نهایت منجر به 

جان باختن وی شده است.
براساس اطلاعات منتشر شده در شبکه 

های اجتماعی تیر برق یاد شــده بر 
روی خودروی مزدا شــرکت توزیع 

برق سقوط کرده است.
 شهرســتان بندرلنگه با 159 هزار نفر 
جمعیت در غرب هرمزگان واقع شــده 
و تا بندرعبــاس 240 کیلومتر فاصله 

دارد.

 سقوط تیر برق منجر به جان باختن نیروی برق بندرلنگه شد

  سرویس حوادث //  فرمانده انتظامی 
و  شناســایی  از  رودان  شهرســتان 
دســتگیری ۳ متهم مســلح دریک 
این  در  پلیســی  مقتدرانه  عملیــات 

شهرستان خبر داد. 
ســرهنگ رمضــان شــهریاری، در جمع 
خبرنگاران، با اعلام این خبر گفت: ماموران 
انتظامی مستقر در ایست و بازرسی فاریاب 
شهرســتان رودان حین کنترل خودروهای 
عبوری به یک دستگاه خودرو سواری پژو 
405مشکوک شــده و دستور توقف دادند. 

دســتور ایســت داده و خودرو را به نحو 
مقتضی متوقف کردند.

وی افزود: راننده و سرنشینان خودرو بدون 
توجه به دستور پلیس و علائم هشدار دهنده 
اقدام به فرار کردند که در یک اقدام ضربتی 
خودرو متوقف و در بازرسی دقیق از داخل 
خودرو یک قبضه سلاح جنگی کلت کمری 
و یک تیغه خشــاب فاقد مهمات و 1 عدد 
دوربین دوچشم و یک جفت پلاک خودرو 
کشف و ضبط شد.این مسئول انتظامی اظهار 
داشت : در این عملیات 3 متهم دستگیر که 

متهمان در بازجویی تخصصی به حمل سلاح 
غیر مجاز، اعتراف کردند.به گزارش ایسنا ؛ 
فرمانده انتظامی شهرستان رودان با اشاره به 
اینکه متهمان با تشــکیل پرونده جهت سیر 
مراحــل قانونی به مرجــع قضایی معرفی 
شدند، خاطرنشــان کرد: نیروی انتظامی با 
اشــراف اطلاعاتی و حضــور مقتدرانه در 
سطح شهرســتان اجازه کوچکترین فعالیت 
مجرمانه توسط هنجارشکنان و مخلان نظم 
عمومی، نخواهد داد و با مجرمان با قاطعیت 

و اقتدار برخورد می کند.

 دستگیری ۳ متهم مسلح و کشف یک قبضه ساح جنگی در رودان
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شهرستان

روابط عمومي اداره کل
 منابع طبیعي و آبخیزداری

 هرمزگان           
در زمان آغاز آتش سوزی می توان با پاشیدن خاک و آب 

و یا كوبیدن وسیله های در دسترس آن را خاموش كنیم

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

    
آگهی مزایده

مرحله دوم اجرای احکام دادگستری حاجی آباد به موجب پرونده کلاسه 53۷ 100 ۶۴۴ 98 ۷ 9809 صادره از شعبه اجرای احکام حقوقی شهرستان حاجی آباد 
ششدانگ یک باب خانه به شماره پلاک 19 ۴ فرعی از 33 اصلی بخش هفت حاجی آباد و مالکیت یک دانگ خانم منیجه باوقار و پنج دانگ مرحوم جعفری به 
مساحت عرصه 0۴ / 11 ۲0 متر مربع که قدمت و مساحت اعیانی 1۷۶ در دو قسمت که قسمت قدیمی با قدمت بیش از پنجاه سال و مساحت تقریبی 100 متر 
مربع و قسمت جدید با قدمت حدود 18 سال و مساحت ۷0 متر مربع و وضعیت بنای قدیمی دیوارها خشت و گلی و سقف چوب حصیر،وضعیت بنای جدید: 
دیوار بلوک سیمان و قسمتی دارای سیمان سفید و سقف تیرچه و آجر و پشت بام ایزوگام وسفید کاری داخلی و کف فرش سیمان و دارای سرویس بهداشتی با 
با کف موزاییک و سقف تیرآهن و قسمتی سرامیک و وضعیت حیاط کف خاکی و قسمت کوچکی به صورت فرش سیمان همچنین دارای تعدادی درخت و 

چاه آب میباشد به آدرس حاجی آباد- روستای باغات ودارای انشعاب آب و برق و گاز در قبال مبلغ 000/ 0۶0 / ۶80 / 1 ریال بابت تقسیم ترکه ارزیابی و کارشناسی گردیده که با شرایط ذیل از 
طریق مزایده کتبی در اجرای احکام حقوقی شهرستان حاجی آباد به فروش میرسد 1-حداکثر مهلت پرداخت بها ءیک ماه است.-۲ کلیه هزینه های مربوط به معامله از هر قبیل و از هر جهت به 
عهده خریدار است 3- پیشنهاددهنگان باید قبلا ده درصد بهاءو ارزیابی را به حساب دادگستری تودیع و قبض سپرده را ضمیمه پیشنهاد نمایند . ۴- پیشنهاد دهنده باید در پاکت مهر و لاک شده 
و با ذکر جمله مربوط به مزایده و مشخصات کامل و محل اقامت پیشنهاد دهنده روی پاکت تا آخر وقت اداری روز دوشنبه مورخ ۲۶ / 8/ 1399 به اجرای احکام دادگستری تسلیم شود (ضمنا 
شرکت کنندگان به صورت فی المجلس نیز م یتوانند در مزایده شرکت نمایند) 5- با پیشنهاد مشروط و مبهم و فاقد سپرده برخلاف شرایط آگهی و همچنین پیشنهاداتی که بعد ار وقت مقرر برسد 
ترتیب اثر داده نخواهد شد ۶-. اجرای احکام درقبال پیشنهادات مختار است ۷- پیشنهاد در ساعت 10 صبح روزسه شنبه ۲۷/ 8/ 1399 قرائت خواهد شد حضور پیشنهاددهندگان در جلسه مزایده 
بلا مانع و برنده کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد مینماید. 8- در صورتی که برنده تا یک ماه از تاریخ جلسه مزایده و یا انقضای مهلت از پرداخت بهاء خودداری نمایدو کسر احتمالی 
قیمت و خسارت از تجدید نظر مزایده حاصل شود بدوا از سپرده او استیفا شود و سپرده تا تعیین قیمت خسارت وارده مسترد نخواهد شد و متعاقبا شرکت در مزایده برای کسب اطلاعات بیشتر 

میتوانند به اجرای احکام دادگستری حاجی آباد مراجعه نماید.
            افشین داوری در غیاب رئیس اجرای احکام مدنی

/ رئیس دادگاه شهرستان حاجی آباد

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

    
آگهی مزایده

مرحله دوم اجرای احکام دادگستری حاجی آباد به موجب پرونده کلاسه ۴18 100 ۶۴۴ 98 ۷ ۷09 9 صادره از شعبه اجرای احکام حقوقی دادگستری شهرستان 
حاج یآباد اجاره سالانه یک باب سالن سردخانه (واقع در ضلع غربی) واقع در ناحیه صنعتی جائین کیلومتر 9شهرستان حاج یآباد با مشخصات فنی اسکلت سوله 
دیوارها آجر و ساندویچ پانل با فوم فشرده ارتفاع کنار هها حدود ۴ مترو ارتفاع میانی حدود ۷ مترمی باشد که برابر اندازه گیری های به عمل آمده فضای مفید سالن 
مزبور حدود 3۴۲ متر مکعب م یباشد و ماشی نآلات سردکننده مصوف کاملا دایر و در حال بهره برداری می باشد و اجاره هر متر مکعب سالن سردخانه برای 
نگهداری هر نوع محصول در مقطع زمانی 1/ ۶ / 1399 لغایت ۲9 / 1۲ / 1399 هر سال به میزان 000/ 000/ ۶ ریال و اجاره بها 5 ماهه ابتدای هر سال به ازای هر 
متر مکعب انبار داری معادل 000 / 000 / 1 ریال تعیین گردیده است و با توجه به بررسیها و تحقیقات کارشناسی به عمل آمده اجار ه بها سالانه یک باب سالن 

سردخانه مورد نظر معادل مبلغ 000/ ۷00 / ۲58 / ۲ ریال (دو میلیارد و دویست و پنجاه و هشت میلیون هفتصد هزارریال ) ارزیابی و کارشناسی گردیده (طلب محکوم له 000 / 0۶0 / 33 ۶ / 
3 ریال )که با شرایط ذیل از طریق مزایده کتبی به اجاره میرسد 1-حداکثر مهلت پرداخت بها ءیک ماه است. ۲- کلیه هزینه های مربوط به معامله از هر قبیل و از هر جهت به عهده خریدار است 
-3 پیشنهاددهنگان باید قبلا ده درصد بهاءو ارزیابی را به حساب سپرده دادگستری تودیع و قبض سپرده را ضمیمه پیشنهاد نمایند . ۴- پیشنهاد دهنده باید در پاکت مهر و لاک شده و با ذکر جمله 
مربوط به مزایده و مشخصات کامل و محل اقامت پیشنهاد دهنده روی پاکت تا آخر وقت اداری روز سه شنبه مورخ ۲۷ / 8/ 1399 به اجرای احکام دادگستری تسلیم شود (ضمنا شرکت کنندگان
به صورت فی المجلس نیز میتوانند در مزایده شرکت نمایند) 5- با پیشنهاد مشروط و مبهم و فاقد سپرده برخلاف شرایط آگهی و همچنین پیشنهاداتی که بعد ار وقت مقرر برسد ترتیب اثر داده

نخواهد شد ۶-. اجرای احکام درقبال پیشنهادات مختار است ۷- پیشنهاد در ساعت 10 صبح روز چهارشنبه ۲8 / 8/ 1399 قرائت خواهد شد حضور پیشنهاددهندگان در جلسه مزایده بلا مانع و 
برنده کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد مینماید. 8- در صورتی که برنده تا یک ماه از تاریخ جلسه مزایده و یا انقضای مهلت از پرداخت بهاء خودداری نمایدو کسر احتمالی قیمت و خسارت
از تجدید نظر مزایده حاصل شود بدوا از سپرده او استیفا شود و سپرده تا تعیین قیمت خسارت وارده مسترد نخواهد شد و متعاقبا شرکت در مزایده برای کسب اطلاعات بیشتر میتوانند به اجرای

احکام دادگستری حاجی آباد مراجعه نماید.
علی اکبر ابراهیمی

 رئیس اجرای احکام مدنی دادگستری شهرستان حاجی آباد

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

طرح : جهانورد

اگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده نوبت دوم 
شرکت تعاونی مسکن کارگری رحمت گستر قشم

مجمع عمومی فوق العاده نوبت دوم  شــرکت تعاونی مسکن کارگری رحمت گستر شهرستان قشم درساعت 
10 روزیکشنبه مورخ 25  /99/8 درمحل کانون شهیدذاکری به ادرس قشم بلوارولیعصر جنب دادسرا عمومی 
وانقلاب شهرستان قشم برگزارمی شود ، ازکلیه اعضا دعوت می شود شخصا یاوکالتا جهت اتخاذ تصمیم نسبت 
به موضوعات ذیل دراین جلســه حضور بهم رسانند . ضمنا به اطلاع می رساند که به موجب ماده 19 آیین نامه 
نحوه تشــکیل مجامع عمومی تعداد آراء وکالتی هر عضو حداکثر 3رای وهر شــخص غیر عضو تنها یک رای 
خواهد بود . واعضای متقاضی اعطای نمایندگی می بایست بهمراه نماینده خود حداکثر تا تاریخ 99/8/24درمحل 
دفترشرکت تعاونی حاضر تاپس ازاحراز هویت وتایید وکالت برگه ورود به مجمع رادریافت دارد . دستور جلسه  
تغییرتعدادبازرسان شرکت تعاونی طبق ماده 36 اساسنامه- 1                                          تاریخ انتشار :99/8/14

حسن سهرابی - رئیس هیات مدیره شرکت تعاونی مسکن کارگری رحمت گستر قشم

ســرویس شهرســتان//  باوجود اینکه ۱8 سال 
از اعام آموزش و پروش مبنــی بر تخریبی بودن 
اما  می گذرد  گزریز  روســتای  ابتدایی  مدرســه 
تاکنون هیچ اقدامی جهت احداث مدرســه جدید 
صورت نگرفته و والدیــن به ناچار برای حفظ جان 
فرزندانشــان از رفتن آنها به این مدرسه ممانعت 

می کنند. 
    روســتای گزریز از توابع شهرستان بندرعباس، در 
فاصلــه 40 کیلومتری از مرکز اســتان هرمزگان واقع 
شده اســت که پس از انقلاب نخستین مدرسه ابتدایی 
در آن احداث شــد و عده زیــادی از کودکان دیروز 
جهت فراگیری علم و دانش پا به آن نهادند.ستون های 
این مدرســه اما گویا نتوانستند بیشتر از 20 سال دوام 
آورند و ســال 83 بود که به جای شنیده شدن صدای 
کودکان، صدای خشــت و بلوکی که ذره ذره بر زمین 
فرو می ریخت شنیده شد. با وجود سیاست های دولت 
مبنی بر ارتقای ســطح آموزش و احداث مدارس در 
شهرها و روستاهای مختلف، متاسفانه صدای کودکان 
گزیر را مسئولی نشــنید. کودکان این روستا روزها و 

سال ها نگاهشان به جاده های پر پیچ و خم روستا بود 
بلکه مسئولی از راه برسد و قیچی به دست تنها مدرسه 
ابتدایی این روستا را افتتاح کند. یک سال، دو سال نه؛ 
18 سال گذشت. کودکان دیروز اکنون جوانانی هستند 
که نه ســواد خواندن دارند و نه رؤیای معلم شدن بلکه 
آنان امروز فقط دغدغه تحصیل فرزندانشــان را دارند 
که ممکن است مانند آنها به دلیل عدم وجود امکانات 
آموزشی برچسپ بی سواد بودن را تا آخر عمر متحمل 

شوند. 
   شهاب نیکروان عضو شورای روستای »گزریز« ، با 
بیان اینکه دانش آموزان در مدرســه تخریبی در حال 
ادامه تحصیل هســتند، اظهار داشــت: برخی از دانش 
آموزان که امکان رفت وآمد به مدارس سایر روستاها 
را ندارند، مجبور هســتند در همین مدرسه به تحصیل 
خود ادامه دهند.نیکروان ادامه داد: کارشناسان آموزش 
و پرورش در سال 1383 این مدرسه را تخریبی اعلام 
کردند اما متاســفانه هیچ اقدامی برای احداث مدرسه 
جدید در این روســتا تاکنون صورت نگرفته است.وی 
با بیان اینکه مدرسه تخریبی تنها مدرسه ابتدایی گزریز 

اســت، افزود: دانش آموزان پنج روستا که در نزدیکی 
گزریز هســتند نیز در این مدرســه تحصیل می کردند.

عضو شــورای گزریز گفت: شرایط این مدرسه باعث 
شــده تا اکثر والدین یا از تحصیل فرزندانشان امتناع 
کنند و برخی نیز از روستا به شهر مهاجرت کرده اند تا 
فرزندانشــان از تحصیل محروم نشوند.نیکروان افزود: 
متاسفانه تنها مدرسه راهنمایی در فاصله 25 کیلومتری 
از روســتا قرار دارنــد و خانواده ها بــه دلیل دوری 
مســیر اجازه تحصیل و رفت آمد بــه فرزندان دختر 
خــود را نمی دهند به همین دلیل اکثر دختران روســتا 
تحصیلاتشــان در مقطع ابتدایی و کمتر از آن است.وی 
در ادامه گفت: آموزش و پرورش تنها یک ســرویس 
برای رفت و آمد ایــن دانش آموزان در نظر گرفته که 
متاسفانه مختلط اســت و به دلیل جمعیت زیاد دانش 
آموزان مجبورند به صورت فشرده در کنار هم بنشیند.

عضو شورای گزریز بیان کرد: به دلیل مشکل اینترنت 
در این روســتا آموزش و پرورش یک مودم وای فای 
در مدرسه فعال کرده اما در نظر نگرفته که پوشش دهی 
این مــودم فقط در همان محدوده اســت و 30 نفر از 

دانش آموزان در شرایط فعلی در همین مدرسه مشغول 
به ادامه تحصیل هستند.

  نیکروان خاطر نشان کرد: نبود مدرسه در این روستا، 
باعث شده تا متاســفانه تعداد افراد دارای تحصیلات 
دیپلم در گزریز به تعداد انگشــتان دســت هم نرسد 
این در حالی اســت که بیشتر جوانان این روستا علاقه 

زیادی بــه فراگیری علم و حضور فعــال در میادین 
مختلف علمی و پژوهشی دارند.

   امید اســت که خیران مدرسه ساز به 18 سال انتظار 
کــودکان و نوجوانــان گزریز پایان دهند و مدرســه 
جدیدی را برای کودکان این روســتا که سرمایه کشور 

هستند، احداث کنند. /تسنیم      

روایتی از تحصیل در سایه تخریب؛

 دانش آموزان »گزریز« چشم انتظار خیران مدرسه ساز 

امین درســاره ســرویس شهرستان // 
جشــن  بزرگ وحدت درشهرستان بندر 
خمیر با حضور علمای اهل سنت و تشیع 
و مسئولین بر روي کشتی  لندیگراف در 

آبهای نیلگون خلیج فارس برگزار شد. 
   بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ در این مراســم 
حجت الاسلام والمســلمین عبادی زاده نماینده 

ولی فقیه در اســتان اظهار کــرد: امروز حفظ 
وحــدت و جلوگیری از تهدیدهایی که بر علیه 
شکل گیری امت واحده وجود دارد از مهمترین 

تکالیف موجود به شمار می رود.
  حجت الاسلام والمسلمین عبادی زاده افزود : 
عالمان دین پاسبان وحدت اند و باید پرچم آن 

را همواره برافراشته نگه دارند.

امام  اباذر ســالاري فرمانده ســپاه   ســردار 
سجاد )ع(استان هرمزگان در این مراسم بزرگ 
عنوان کرد: اگر امروز همه من و شما و برادران 
عزیز علماء از شــیعه و سني کنار هم مشت با 
مشت، دست در دست همدیگر گره کردیم رمز 
موفقیــت ما امامین انقلاب امــام راحل و امام 

حاضر مقام عظماي ولایت بوده است.
   فرمانــده ســپاه امــام ســجاد )ع(اســتان 
 هرمــزگان ادامــه داد: از برکــت وحدت و 
انسجام همه شــما بزرگواران اســت  که این 
انقلاب و نظــام در امنیت و آســایش به ثمر 

نشسته است.
  سردار ســالاري تصریح کرد: با تمام توان و 
تمام قوا در مقابل استکبار ایستادیم و ایستادگي 
خواهیم کرد ، ما نشان دادیم به استکبار جهاني 
در همین یکي دو ســال اخیر که همه شــاهد 
شکسته شدن هیمنه اســتکبار در همین آبهاي 
خلیج فارس بــوده ایم و ایــن اتفاقات اخیر 
همه پیام دارد و پیامش این اســت که ما ملت 
مسلمان ، شیعه و سني دست در دست هم داده 
 و گلوي آمریکا را با همدیگر فشار داده ایم و 
نفس هایشان به شماره افتاده، این روز ها، روز 

هاي آخر زندگي این هاست.

با حضور علمای اهل سنت و تشیع ؛ 

 جشن  بزرگ وحدت در بندر خمیر برگزار شد 
  

سرویس شهرستان// بیش از 9 سال از وعده های 
مسئولین در راســتای اجرای طرح هادی روستای 
بمبری از توابع شهرســتان پارســیان می گذرد و 

هنوز این طرح به سرانجام نرسیده است.
 سرویس شهرستان // طرحهای هادی روستای از جمله 
پروژه هایی محســوب می شــوند که در راستای فراهم 
سازی زمینه توسعه و عمران نقاط روستایی تهیه و اجرا 

می شوند.
  طرحهایی در کشــور ما از سال 1362 و تحت عنوان، 
روان بخشی روستاها، در یکی از نقاط روستایی شهرستان 
شهرکرد و توسط وزیر مسکن و شهرسازی وقت به اجرا 
گذاشته شد، و در سالهای بعد به خصوص از سال 1366 
توســط بنیاد مسکن انقلاب اســلامی با جدیت تمام پی 
گیری شــد.بر اســاس آئین نامه، طرح هادی روستایی 
طرحی است که ضمن ساماندهی و اصلاح بافت موجود، 
میزان و مکان گسترش آتی و نحوه استفاده از زمین برای 
عملکرد های مختلف از قبیل مسکونی، تولیدی، تجاری و 
کشاورزی، و تاسیسات و تجهیزات و نیازمندیهای عمومی 
روستایی را بر حسب مورد در قالب مصوبات طرحهای 
ساماندهی فضا و ســکونتگاههای روستایی یا طرحهای 

جامع ناحیه ای تعیین مینماید.
ســال 90 با تصویب بنیاد مســکن، طــرح هادی برای 
روســتای بمبری پیش بینی شــده بود که با عدم تامین 

اعتبار، این طرح در حال حاضر متوقف شده است و کمیته 
برنامه ریزی یکی از بنیادی ترین عوامل در تامین اعتبار 

این طرح می باشد.
   کتابــی، یکــی از روســتائیان روســتای بمبــری با 
 ابــراز گلایــه از عــدم اجرای طــرح هــادی گفت:

 کوچه های ما خاکی است و از گرد و خاک خسته شده 
ایم و از مســئولین می خواهیم که چاره ای برای کوچه 
پس کوچه های ما بیندیشند.مسعود حقیقت، یکی دیگر از 
اهالی روستا با انتقاد از وضعیت نامناسب روستای بمبری 
گفت: قبل از اینکه بیماری کرونا شیوع پیدا کند به علت 
وضعیت نامناســب کوچه های ما و گرد و خاک زیاد از 
ماسک استفاده می کردیم، شــورا و دهیاری بولوارکشی 
کرده اند اما بنیاد مســکن تاکنون اقدامی در زمینه طرح 

هادی انجام نداده است.
  رئیس شورای اســلامی بمبری با اشاره به اجرا نشدن 
طرح هادی روســتایی این روســتا، افزود: طرح هادی 
روستای بمبری 9ســال از مطالعه و تصویب آن گذشته 
شــده ولی تاکنون در اجرای این طرح هیچ گونه پاسخ 

مناسبی از مسئولین نشنیده ایم.
  به گزارش هرمز؛وی ادامه داد: از طرف شورا نامه نگاری 
و پیگیری هایی به مسئولین استانی انجام شده اما اقدامی 
موثر انجام نشــده و مردم روستا از این وضعیت نگران و 

ناراحتند.

 بمبری پارسیان ، روستایی فاقد طرح هادی 

رفت وآمد  به جزیره قشم محدود شد 
  زهرا غفوری ســرویس شهرستان // فرماندار قشم گفت: از روز 
دوشــنبه به مدت پنج روز خروج ســاکنان و ورود دیگر هموطنان 
از اسکله های شــهید ذاکری و لافت و پهل ممنوع است.به گزارش 
خبرنگار دریا ؛ علیرضا نصری در جلســه ســتاد کرونای شهرستان 
قشم افزود: این امر پیرو دستوالعمل استانداری هرمزگان برای اجرای 
طرح »اســتان بدون کرونا« با جدیت اعمال می شود.وی همچنین با 
تاکید بر همدلی مردم و مســوولان برای شکســت کرونا، ادامه داد: 
جرایم نقــدی و محرومیت از دریافت خدمــات اداری و صنفی در 
انتظار افراد بدون ماسک است.فرماندار قشم تصریح کرد: نظارت  بر 
تجمع ها و حضور در پارک های شــهر، سواحل و برگزاری آئین های 
جشــن و عزا  به صورت دقیق تر و با جدیت بیشتر اجرا شود  .وی 
افزود:  برگزار کنندگان تجمعات، عروسی و عزا بدون اطلاع ناظران،  
به مقامات قضایی معرفی و به اتهام به خطر انداختن سلامت عمومی، 
محاکمه خواهند شد.نصری ادامه داد: بخشداران و دهیاران بر عملکرد 
اصناف، برگزاری  مراســم عروسی و عزا و تجمعات،  نظارت فعال 
داشته باشند.وی اظهار کرد:  مجتمع های تجاری و بازارها اصل خود 
ارزیابی و رعایت پروتکل های بهداشتی و استفاده از ماسک توسط 
کارکنان و مشتریان را با حساسیت رصد و کنترل نمایند. فرماندار 
قشم افزود:با برنامه های تدوین شــده، از ظرفیت پایگاه های بسیج 
محلات، نخبگان، بهداشــت و درمان و نیروی انتظامی برای نظارت 
بر حســن اجرای مصوبات ستاد کرونا، اســتفاده می شود.وی تاکید 
کرد: عرضه چای و قلیان در سواحل، پارک ها و کافه ها ممنوع است.

نصری همچنین گفت: سطح فرهنگ پیشگیری و روش های بهداشتی 
با استفاده از ظرفیت های موثر مانند امامان جمعه و جماعات، متنفذین 
اجتماعی، فضای مجازی و دستگاه های فرهنگی، افزایش داده شود.
وی خاطرنشان کرد: معلمان 10 تا 15 دقیقه از ساعت های آموزشی 
را به کرونا در مقاطع مختلف تحصیلی، اختصاص دهند.شهرســتان 
قشــم شامل جزیره های قشم، هنگام و لارک با حدود 150 هزار نفر 

جمعیت در میان آب های خلیج فارس واقع است.

تسطیح۴کیلومترراه خاکی 
روستای چاهو وخرزانی بخش رویدر

   امیــن درســاره ســرویس شهرســتان //  محبــوب دریا 
چاهو  روستای  خاکی  تســطیح4کیلومترراه  بخشداررویدرخبراز 
وخرزانی داند.به گزارش خبرنگار دریا ؛ این روستاهادر4کیلومتری 
مسیرروســتای پرکان آل موســی شــرق بخش رویدر واقع شده 
که5خانواردرآنجاساکن می باشند .پس ازبازدید رئیس اداره آموزش 
وپرورش شهرســتان بندرخمیر وتصمیم برانتقال یک باب کانکس 
به منظورتشــکیل کلاس درس باپیگیری بخشداررویدروهمکاری  
مهندس امیری ریاست  راهداری شهرستان این مسیرتسطیح وتیغ 
نیزتسطح گردید.بخشداررویدرطی  زده شد. محل استقرارکانکس 
پیگیری روئســای ادارات راهداری وآموزش وپروش شهرستان 
بندر خمیربابت رسیدگی به مناطق محروم ودورافتاده بخش رویدر 

تشکروقدردانی نمود.

خبری



سلامت

  طالع بینی  

 چهارشنبه  14 آبان 1399

18 ربیع الاول 1442

 سال نوزدهم شماره 3454

  فروردین :  
کار مهمــی را باید انجام دهید و موعد این کار ســر 
رسیده است، اما کسالت دارید و قادر به پایان این کار 
مهم نیستید، این وضعیت زمینه نگرانی شما را فراهم 
کرده، اما جایی بــرای نگرانی وجود ندارد، چرا که زودتر از چیزی که 
فکرش را بکنید سلامت خود را بدست می آورید و فرصتی پیدا می کنید 
تا این کار ناتمام را به پایان برسانید. پول چشمگیری به دست تان می رسد 
و بهتر است که قسمتی از آن را برای آینده پس انداز کنید. زمینه شادی و 

نشاط اعضای خانواده را فراهم کنید.
اردیبهشت :     

بدرفتاری با همســر یا عشــق زندگی تان را کنار 
بگذارید. پولی که برای سرمایه گذاری کنار گذاشته اید 
را در بازار املاک هزینــه کنید. ثبات نظر ندارید و 
هر لحظه نظرهایتان را تغییر می دهید، با این روحیه اطرافیان حســابی 
از شما ناراحت شده اند. زحمت هایی که در گذشته کشیده اید امروز به بار 
می نشیند. کار ها را زودتر از همیشه به پایان برسانید و فرصتی را برای 
استراحت کنار بگذارید. امروزوفردا کردن را کنار بگذارید و کار های مهم 

را پشت گوش نیاندازید.
خرداد :     

فرصت فراغتی پیدا می کنید تا دستی به سروروی تان 
بکشید و حسابی خوش تیپ کنید. به لحاظ کاری روز 
خوبی را آغاز کرده اید و ســودی روانه حساب های 
بانکی تان می شــود. مهمان های زیادی به منزل شما 
می آیند و روز خوشــی را تجربه می کنید. روزی رمانتیک و سرشار از 
عشق و محبت را تجربه می کنید. اجازه ندهید کار عقب افتاده ای از امروز 

به فردا موکول شود.
تیر :       

نگرانی های بی مورد و کم اهمیــت را کنار بگذارید. 
از جایی که انتظارش را نداشــتید پولی به دست تان 
می رسد، بهتر است که قسمتی از این پول را پس انداز 
کنید و آینده مالی تان را تضمین نمایید. جادوی عشق و محبت را دست کم 
نگیرید و با اطرافیان مهربان تر باشید. کار یا تجارت مهمی در پیش دارد 
و مواظب باشید که در انجام این کار مهم، احساساتی نشوید و با عقل و 
منطق تصمیم بگیرید. روز خلوتی را در پیش دارید و فرصتی پیدا می کنید 

تا به استراحت یا تفریح موردعلاقه تان مشغول شوید. 
مرداد :  

اجازه ندهید کار و تلاش، شــما را از رســیدگی به 
وضعیت ســلامتی خودتان غافل کند. روز خوبی را 
در پیش دارید و به رغم اینکه انتظارش را نداشــتید، 
پولی به دست تان می رسد. اخبار فرخنده ای به دست تان می رسد، این 
اخبار را با اعضای خانواده درمیان بگذارید و اهل منزل را در شــادی 

این اخبار سهیم کنید. 
   شهریور :

امروز اگر حواس تان را جمع نکنید، ضرر هنگفتی را 
تجربه خواهید کرد. هزینه بیشتری برای رسیدگی به 
منزل یا محل کار خود اختصاص دهید. یکی از دوستان 

به دیدار شما می آید و نظر شما را برای انجام کاری جویا می شود. 
مهر :  

اهل انجام به موقع کار ها نیستید و این روحیه باعث شده 
تا ســبک زندگی شما اطرافیان را ناراحت کند. امروز 
فردی از شما درخواست پول می کند، پولی که مورد 
نیاز این فرد اســت را به او قرض بدهیــد،، اما حتما در قبال این پول، 
تضمیــن مطمئنی از بازپرداخت این پول دریافت کنید، چرا که احتمال 

زیادی وجود دارد که این فرد پول شما را پرداخت نکند. 
  آبان :

با اطرافیان مهربان باشید و برای خودتان دشمن تراشی 
نکنید. یکی از اطرافیان امروز از شما درخواست کمک 
مالی خواهد داشت. فرد محبوبی در میان اعضای خانواده 
هســتید و اهل منزل از بودن در کنار شما لذت می برند. شرایطی برای 
عاشقی در پیش دارید و عشقی جگر سوز را تجربه خواهید کرد. قول های 

پوشالی را کنار بگذارید و سر حرف تان بمانید. 
آذر :    

اعضای خانواده شــما را لحظه ای به حال خودتان 
نگذاشته اند و در تمام مشکلات زندگی پشتیبان تان 
بوده انــد، از این رفتار نهایت اســتفاده را ببرید و به 
اعضای خانواده ثابت کنید که همیشــه حامی و پشتیبان آن ها هستید. 
اطرافیان شــما را به عنوان فرد زحمت کش و پرتلاشی می شناسند که 
لحظه ای دســت از تلاش و کوشش بر نمی دارد، اما به رغم تلاش های 
شبانه روزی که انجام داده اید، دستاورد چشمگیری ندارید و این وضعیت 

شما را افسرده و نگران کرده است. 
دی :  

مصرف خوراکی های مضر و ناسالم را کنار بگذارید و 
سبک زندگی سالمی در پیش بگیرید. قولی به همسر یا 
عشق زندگی تان داده اید، اما امروز از عهده انجام این 
قول بر نخواهید آمد. به لحــاظ کاری روز خوبی را آغاز کرده اید و با 
پیشرفت چشمگیری در کارهای تان روبرو خواهید شد. فضولی را کنار 

بگذارید و سرتان به کار های خودتان باشد. 
بهمن :  

غمگین و ناراحت هستید و حوصله کار کردن ندارید، 
اما نگذارید روزتان با کسالت و خستگی به پایان برسد 
و با انجام کار هایی که به آن ها علاقه دارید، انرژی لازم 
را بــرای ادامه روز پیدا کنید و غم و غصه را کنار بگذارید. بیشــتر از 
همیشه مواظب اموال خود باشید چرا که احتمال دارد ضرر هنگفتی را 
تجربه کنید. روز خوبی را برای مهمانی و بودن در کنار اعضای فامیل در 
پیش رو دارید. همسر یا عشق زندگی تان امروز از دنده چپ بلند شده و 
اصلا حوصله شما را ندارد. رویکردی جسورانه ای به زندگی داشته باشید 

و از ریسک و خطر نترسید.

اسفند :   
اهل خنده و شادی نیستید و این روحیه زمینه افسردگی 
شــما را فراهم کرده است، امروز زمان مناسبی است تا 
با خنده، درمانی برای افسردگی های خود پیدا کنید. اگر پول اضافه ای 

دارید، این پول را برای خرید املاک و مستغلات صرف کنید. 
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 اذان مغرب

04:52:1۷  اذان صبح
 06:12:06
 11:21:4۷
 18:29:50
 1۷:45:4۷

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

04:50:19  اذان صبح
 06:10:41
 11:44:11
 1۷:16:0۷
 1۷:32:34

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:22:04  اذان صبح
 05:54:34
 11:49:50
 1۷:40:35
 1۷:59:18

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:54:42  اذان صبح
 06:15:58
 11:40:06
 1۷:18:39
 1۷:35:1۷

 طلوع آفتاب
اذان ظهر 

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:28:24  اذان صبح
 05:3۷:26
 11:42:45
 1۷:12:22
 1۷:32:43

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب1۷:35:1۷  اذان مغرب  اذان مغرب
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سرویس ســامت //  سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی 
بــر دورکاری  هرمزگان گفت:بخشــنامه قبلی مبنی 
کارمندان که براساس مصوبه ستاد مدیریت استانی صادر 
شده همچنان پابرجاست و می تواند ماک عمل ادارات 

قرار گیرد. 
دکتــر فاطمه نوروزیان افزود: با توجه به وضعیت اســتان در 
بیماری کرونا و افزایش بیماران بستری در بیمارستان و همچنین 
بیشــتر شــدن تعداد بیماران با حال وخیم هرمزگان، از نظر 

پزشکی، کاهش حضور در ادارات و دیگر مکان های عمومی 
توصیه می شود.

وی تصریح کرد: هرچنــد بانوان و افراد مبتلا به بیماری های 
زمینه ای برای دورکاری در اولویت هســتند، اما این بخشنامه 
طبــق برنامه ریزی مدیران برای تمام کارمندان زن و مرد قابل 

اجراست.
به گفته دکتر نوروزیــان، دورکاری به همراه ارائه گزارش کار 
روزانه از منزل که نشــان دهنده خارج نشدن از شهر و استان 

است به قطع زنجیره بیماری کرونا کمک می کند.
تعداد بیماران بستری و افراد بدحال رو به 

افزایش است 
رییس روابط عمومی و امور بین الملل دانشگاه علوم پزشکی 
هرمزگان تاکید کرد: منحنی کرونا و تعداد بیماران بستری و افراد 
با حال وخیم طی یک هفته گذشته رو به افزایش است.به گفته 
دکتر نوروزیان ، هیچ تناقضــی در آمار وجود ندارد اما آنچه 

وزارت بهداشت درباره وضعیت استان منتشر می کند مربوط به 
سراسر استان است اما هم اکنون چهار شهر بندرعباس، کیش ، 

بستک و پارسیان در وضعیت قرمز قرار گرفته اند.
به گزارش ایرنا ؛ وی تصریح کرد: این به معنای ایمن و مناسب 
بودن وضعیت سایر شهرهای استان در برابر کرونا نیست، زیرا 
تعدادی از بیماران از شهرهای غیرقرمز)در وضعیت هشدار( به 

بندرعباس اعزام و بستری می شوند.

دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

بخشنامه دوركاری كارمندان هرمزگان پابرجاست

                   آگهی حصر وراثت  
آقای قادر  بخش فردوسی فرزند براهک به شماره ملی  391 9۲۴ 8۶9 5 شرح دادخواست به کلاسه 89 /99سردشت از 
این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که فرزندش مرحوم اسحق فردوسی فرزند قادر بخش 
به شماره ملی ۶9۴ 118 8۶0 5 متولد 31 /۶/ 13۷8 که در تاریخ ۲0/ 5/ 1389 که در آخرین اقامتگاه خویش به رحمت 
ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به1- قادر بخش فردوسی فرزند براهک به شماره ملی  391 9۲۴ 
8۶9 5 ۲- فاطمه هوشیاری فرزند احمد به شماره ملی ۶۲ ۲۲0 ۶99 58 اینک با انجام تشریفات مقدماتی  درخواست 
مزبور را دریک نوبت به مدت یک ماه آگهی  می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد 

از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد .
مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد

 محسن چابک

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 بازیافت نباید یک شعار باشد 
باید تاش کنیم یک فرهنگ شود 

روابط عمومی شهرداری سوزا

ب( محل تاًمین اعتبار : از محل اعتبارات  استانی و ملی 
ج( شرایط متقاضی :  1 - داشتن شخصیت حقوقی  2-  داشتن توانایی ارائه ضمانت نامه بانکی شرکت در فرآیند ارجاع کار و ضمانت 
نامه انجام تعهدات  . 3 - دارا بودن حداقل رتبه 5 راه و ترابری. لذا متقاضیانی که دارای شرایط مذکور در بند » ج « فوق بوده و آمادگی 
اجرای پروژه را دارند می توانند جهت اخذ اســناد ارزیابی کیفی از ســاعت 15:00 مورخ  99/08/14  لغایت ساعت .14:00 مورخ 
99/08/21 به پایگاه اینترنتی سامانه تدارکات الترونیکی دولت به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمایند، آخرین مهلت تحویل اسناد 
ارزیابی کیفی، ساعت 14:00 مورخ  99/09/05 و بازگشایی پاکات ساعت 09:00 مورخ 99/09/06 بود. جهت کسب اطلاعات بیشتر 

به آدرس اینترنتی www.iets.mporg.ir مراجعه نمایید. 

          اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای   

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان هرمزگان در نظر دارد فراخوان عمومی فوق را با مشخصات و شرایط کلی ذیل از طریق 
برگزاری مناقصه  ، به شرکت های واجد شرایط واگذار نماید.

الف ( شرح مختصر کارها :

موضوع پروژه

عملیات اجرایی تکمیل راه روستایی 
حسن آباد-احمدآباد-گردنه کجین 

و گردنه مه گیر)کوشا جنوبی(

مبلغ برآورد)ریال(

137.589.209.089

شهرستان 

حاجی آباد

مبلغ تضمین شرکت در فرآیند 
ارجاع کار )ریال(

5.451.784.182

مدت پیمان
)ماه(
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اصلاحیه آگهی فراخوان  عمومی با ارزیابی کیفی فشرده 

شماره  99-77

شناسه آگهی :103۷28۷

یک عضو هیات علمی دانشگاه شهید بهشتی 
با تاکید بر اینکه بــه هیچ عنوان برای بیماران 
نمی  توصیه  کرونایی سرپایی مصرف آسپرین 
شود، اظهار کرد: عوارض مصرف آسپرین برای 
بیماران کرونایی ســرپایی که دچار یک تب و 
ســردرد معمول این بیماری می شوند، ممکن 

است بیشتر از مزایای آن باشد. 
دکتر »سید پوژیا شجاعی« در گفت و گوی تفصیلی 
با ایسنا درباره وضعیت کنونی شیوع ویروس کرونا 
در کشــور گفت: انصافا باید عنوان کرد که وضعیت 
شیوع ویروس کرونا در کشور و مبتلایان به کووید 
۱۹ خیلی خوب نیست و در چند هفته گذشته شرایط 
تا حدودی بدتر نیز شده است به طوری که متاسفانه 

ورودی های بیمارستان های کشور افزایش پیدا کرده 
و طبیعتا نســبت به میزان افزایش ورودی ها، میزان 
مرگ و میر ناشــی از کووید ۱۹ نیز روند صعودی 

پیدا خواهد کرد.
وی با بیان اینکه در بیمارستان امام حسین)ع( تهران 
وضعیت بیماران مراجعه کننده ناشی از کووید ۱۹ و 
بیماری های تنفسی نگران کننده است افزود: تقریبا 
با وجود آنکه در روزهای اخیر در بیمارســتان امام 
حسین )ع( تخت های اضطراری مراقبت های ویژه 
جدیدی را راه اندازی کردیم اما ظرفیت این تخت ها 
نیز تا حدودی تکمیل شــده و برخی از بیماران در 

نوبت ICU قرار می گیرند.

کاهش شنوایی و احساس بوی بد و 
لجن از علائم جدید کووید ۱۹

وی دربــاره علائم بیماری نیز گفت: جدیداد برخی 
از بیمــاران کرونایی بوی بد و لجن را در بینی خود 
احســاس می کنند یا برخی از بیماران دیگر کاهش 
شنوایی را در علامت های خود دارند ولی در مجموع 
در این مدت ۹ ماه تقریبــا این ویروس هزار چهره 

تمامی علائم ممکن را داشته است.
این متخصص مراقبت های ویژه بیمارستان امام حسین 
)ع( با بیان اینکه در بین تمامی علائم کووید ۱۹، از 
دســت دادن حس بویایی و چشایی شاخص ترین 
علامت است و مردم باید به این نکته هم توجه داشته 
باشند که دیگر نباید همه علائم را به کووید ارتباط 
داد. متاســفانه مردم دچار یک اضطراب و وسواسی 
شده اند و هر گونه علامتی را به نشانه کووید ۱۹ می 
گذارند این در حالی است که باید به تاریخچه علامتو 
بیماری رجوع کرد و دید آیا در گذشته چنین علامت 
هایی در ما بروز پیدا می کرده است یا خیر.شجاعی 
درباره عوارض کووید ۱۹ نیز گفت: بیماران کرونایی 
مخصوصا در گروه هایی که دچار فرم شدید بیماری 
شده اند، احتمال آنکه دچار عوارض مغزی و لخته 
شدن خون شوند، وجود دارد که در همین راستا نیز 

 ICU به بیماران کرونایی بستری شده در بخش های
به طور معمول داروهای ضد انعقاد خون تجویز می 
شود.وی با تاکید بر اینکه به هیچ عنوان برای بیماران 
کرونایی سرپایی مصرف آسپرین توصیه نمی شود، 
اظهار کرد: عوارض مصرف آســپرین برای بیماران 
کرونایی سرپایی که دچار یک تب و سردرد معمول 
این بیماری می شوند، ممکن است بیشتر از مزایای آن 
باشد.این عضو هیات علمی دانشگاه شهید بهشتی در 
بخش دیگری از گفت و گوی خود با انتقاد از اینکه 
یکسری مسائل سیاسی به بحث بیماری کووید ۱۹ 
چسبیده شده است افزود: متاسفانه انتخابات آمریکا 
مسئله کرونا را به بازی گرفته است و هر روز شاهد 
هستیم یکی از طرفین برای اینکه بخواهند رای بیشتر 
مردم را به سمت خودشان جلب کنند، عنوان می کنند 
که فلان دارو یا فلان واکسن برای بیماری موثر بوده 
و به صورت اضطراری آن را در لیست سازمان غذا 
و دارو )FDA( قرار می دهند و بعد مشخص می شود 
که هیچ تاثیر مثبتی نداشــته است بنابراین این جور 
مسائل بســیار نگران کننده و ترسناک است.وی در 
پایان درباره تفاوت های بین آنفلوآنزا، سرماخوردگی 
و کوویــد ۱۹ نیز گفت: این ســه بیماری تا حدود 
زیادی علائم شــبیه به یکدیگر را دارند و تشخیص 
آنها از یکدیگر به جزء با تست های تشخیصی سخت 

می باشــد و منطقی است در این شرایطی که اپیدمی 
شدیدتر می باشد، علائم این بیماری ها را به عنوان 
کووید ۱۹ در نظر بگیریم.شجاعی در تشریح تفاوت 
های بین این بیماری ها گفت: اگر فردی دچار عطسه 
و آبریزش بینی بوده اما از ســوی دیگر بدن درد یا 
تب آنچنانی ندارد، به احتمال زیاد به سرماخوردگی، 
حساسیت یا حتی سینوزیت مبتلا شده است اما به 
دلیل آنکه تابلوهای کووید واقعا گسترده شده است 
تشخیص این بیماری ها از یکدیگر سخت شده است.

این عضو هیات علمی دانشگاه شهید بهشتی با اشاره 
به اینکه در یک مطالعه ای عنوان شده است که عطسه 
البته با کمتر از ۵ الی ۱۰ درصد می تواند در کووید هم 
دیده شود افزود: کیپ شدن بینی در ابتدای شیوع این 
بیماری جزء علائم سرماخوردگی محسوب می شد 
اما جدیدا شاهد هستیم که بیماران کوویدی با همین 
کیپ شدن بینی و در ادامه از دست دادن حس های 

بویایی و چشایی به مراکز درمانی مراجعه می کنند.
 در مجموع به نظر می رسد که در این شرایط تمامی 
این علامت ها را به عنوان کووید باید در نظر گرفت 
و انتظار می رود فرد بیمار اصول جداسازی و قرنطینه 
را رعایت کند.این فوق تخصص ICU بیمارستان امام 
حسین )ع( با اشاره به احتمال بروز اپیدمی آنفلوآنزا 
در روزهای آتی در کشور گفت: ممکن است با بروز 
اپیدمی آنفلوآنزا در کشــور و همزمانی با آن کووید، 
دوبــاره داروی تامیفلو که در اوایل اپیدمی کرونا در 
پروتکل های کشوری قرار داشت، به پروتکل های 
درمانی برای بیماران بستری باز گردد تا اشتباهی در 

روش های درمانی این دو بیماری صورت نگیرد.

عضو هیات علمی دانشگاه شهید بهشتی خبر داد

احساس بوی بد و لجن، نشانه جدید کووید 19

                   آگهی حصر وراثت  
آقای جمایه مبارکی فرزند علی به شــماره ملی 3۴9 58۶9۷51شرح دادخواست به کلاسه 
8۷/ 99 سردشــت از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده 

که مادرش مرحومه ماه ملک مبارکی فرزند مســعود به شماره ملی ۴53 ۷5۴ 8۶9 5 متولد 1 
/11/ 130۴ که در تاریخ 1۲/ 9 /1390 که در آخرین اقامتگاه خویش به رحمت ایزدی پیوسته 

ورثه حین الفوت  آن مرحوم منحصر است به 1-جمایه مبارکی فرزند علی به شماره ملی 3۴9 ۷51 8۶9 5 اینک با انجام 
تشریفات مقدماتی  درخواست مزبور را دریک نوبت به مدت یک ماه آگهی  می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا 

وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد .
                مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد -محسن چابک

                   آگهی حصر وراثت  
آقای حسین احمد نسب فرزند یکشنبه به شماره ملی  ۷13 9۴۲ 8۶9 5 شرح دادخواست 
به کلاســه 8۶ /99 سردشت از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که فرزندش مرحوم ابراهیم احمد نسب فرزند حسین شماره ملی 109 ۶۲ ۶00 
58 متولد 10 /1 /13۷۴ که در تاریخ ۴ /۲/ 1393 که در آخرین اقامتگاه خویش به رحمت 
ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به 1-حسین احمد نسب فرزند 

یکشــنبه به شــماره ملی  ۷1۴ 9۴۲ 8۶9 5  ۲-خیری زارعی فرزند حسین به شماره ملی 319 ۷۴1 8۶9 5 اینک با انجام 
تشریفات مقدماتی  درخواست مزبور را دریک نوبت به مدت یک ماه آگهی  می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا 

وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد .
مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد- محسن چابک

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
اســلامی  ی  جمهــور  دادگســتری 

                   آگهی حصر وراثت  
خانم معصومه احمدی پور فرزند رستم  بشماره ملی  ۴88 55۷ 150 3 شرح دادخواست 
به کلاســه 81 /99 سردشت از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که همسرش مرحوم محمد سهرابی فرزند رحم اله بشماره ملی 50۶ 981 8۶9 
5 متولد 1/ ۲ /13۶۲ که در تاریخ 18/ 9 /1393 که در آخرین اقامتگاه خویش به رحمت 
ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت  آن مرحوم منحصر است به1- معصومه احمدی پور فرزند 

رستم به شماره ملی  ۴88 55۷ 150 3  ۲-امین سهرابی فرزند محمد به شماره ملی  331 ۲1۲ 8۶0 5  3-مهدی سهرابی 
فرزند محمد به شماره ملی 1۶8 ۴۷ ۶0۲ 58 اینک با انجام تشریفات مقدماتی  درخواست مزبور را دریک نوبت به مدت 
یک ماه آگهی  می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک 

ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد .
مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد- محسن چابک
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دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

ری و حمل ونقل جاده ای  اداره  کل راهدا
استان هرمزگان 



امام حسن )ع( : دانش خود را به دیگران بیاموز و خود دانش دیگران را یاد بگیر
) روضه بحار ج 2 ص 111(

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : روزنامه منطقه جنوب کشور
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

نمایندگي استانها:
جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
کرمان  آرزو توکلی چترودی            034-91019101     
کهگیلویه و بویراحمد  علیزاده             09173413270  
یزد    امیرحسین حائری زاده             09334053156          
فارس عزیزاله قهرمانی                     09171140997   
خوزستان  حسن سیلاوی                 09362706723
بوشهر     سیدحسین جعفری             09177746020

سرویس شهرستانها : سعیده دبیری نژاد
سرویس جنوب کشور: امین زارعی

سرویس اجتماعی و حوادث: علی زارعی

چهارشنبه 14 آبان 1399
18 ربیع الاول 1442
سال نوزدهم شماره 3454

روزنامه  سیاسی ، اجتماعی ، فرهنگی ، ورزشی  
گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

مدیر مسئول و صاحب امتیاز : یعقوب دبیری نژاد 

 بوشهر، خوزستان، سیستان و بلوچستان، 
فارس،کرمان،کهگیلویه و بویر احمد، هرمزگان، یزد

تلفن : 32243734-32246384 -32222793 
 32222635    نمابر:32246600

دفتر : بندرعباس - بلوار امام خمینی )ره( -  سه راه دلگشا 
برج نیلوفر - ورودی غربی-طبقه پنجم - واحد 23

daryanews_bnd@yahoo.com : پست الکترونیکی

چاپ مهدوی کرمان تلفن: 32134838 - 034

سردبیر : سمیه هاشمی پور 
دارای ضریب کیفی 45 و رتبه ششم

 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

Rooznameh_darya : اینستاگرام

گروه گزارش// رئیس کل دادگستری هرمزگان 
از اجرای طرح کاهش گام به گام آســیب های 
اجتماعی در چهار محله کم برخوردار شــهر 
بندرعباس با همکاری سپاه و دیگر دستگاه ها 

خبر داد.
  به گزارش خبرنــگار دریا ، علی صالحی رئیس 
کل دادگستری استان هرمزگان با همراهی فرمانده 
ســپاه امام ســجاد »ع« و جمعی از مســئولین 
اجرایی و مدیران ادارات بــه منظور ارزیابی روند 
اجــرای مصوبات شــورای پیشــگیری از وقوع 
 جــرم و مراحل اجرای طرح کاهــش گام به گام 
آســیب های اجتماعی در محــلات کم برخوردار 
 بندرعبــاس به صــورت ســرزده از محله کوی 
آیت الّله غفاری این شهرستان بازدید کرد.رئیس کل 
دادگستری اســتان هرمزگان در جریان این بازدید 
ضمن دیدار با ساکنین و اهالی این محله در جریان 
آسیب های اجتماعی، مشکلات خدمت رسانی به 
مردم و همچنین محرومیت های موجود قرار گرفت 
و دســتورات لازم را برای رفع آنها صادر کرد.علی 
صالحی در خصوص همکاری مشــترک با دیگر 
دستگاه های مســئول به منظور خدمت رسانی با 
هدف کاهش آسیب های اجتماعی در محله کوی 
آیت الّله غفاری و دیگر محلات بندرعباس، اظهار 
داشت: امروز با همکاری ســپاه امام سجاد»ع« و 
مشــارکت همه دستگاه ها طرح کاهش گام به گام 
آســیب های اجتماعی در مناطق کــم برخوردار 
شــهر بندرعباس با محوریت چهــار محله کوی 
 آیت الّله غفاری ، کوی ملت ، اســلام آباد و محله 
 چاهســتانی ها آغاز و قرارگاه تحول این محلات 
راه اندازی شــد.وی خاطرنشــان کرد : در نتیجه 
ایجاد قــرارگاه تحــول محــلات بندرعباس با 
همکاری دادگستری استان و سپاه امام سجاد)ع( و 
 مشارکت تمامی دستگاه های اجرایی و شهرداری ، 
ارگان هــای مرتبط می توانند در جهت محرومیت 
زدایی و توانمندســازی این محلات کمک کنند تا 
برنامه های مشــترکی را به اجــرا بگذاریم.رئیس 
کل دادگستری استان هرمزگان تصریح کرد: طرح 
کاهش گام به گام آسیب های اجتماعی در محلات 
کم برخوردار شــهر بندرعباس با هدف پیشگیری 
از وقوع جــرم ، محرومیت زدایی و توزیع عادلانه 
خدمات در این مناطق اجرا می گردد و براســاس 
 آن ، طــی برنامــه زمانبندی شــده یکســاله ، با 
اختصاص مهلت سه ماهه برای بازآفرینی و توسعه 
زیرساخت ها و همچنین اصلاح نواقص موجود در 

هریک از محلات ، در مجموع و در نهایت به چهار 
محله کم برخوردار شهر بندرعباس خدمت رسانی 
خواهد شــد و ضمن کاهش آسیب های اجتماعی 
در این مناطــق ، گام های بلندی در جهت عمران 
و آبادانی هر محله و رفع مشــکلات ســاکنین آن 
برداشته خواهد شد.وی در تشریح تدابیر پیشگیرانه 
اتخاذ شــده به منظور اجرای طرح کاهش گام به 
گام آسیب های اجتماعی در مناطق کم برخوردار 
و فعالیت های قرارگاه تحــول محلات چهارگانه 
 شــهر بندرعباس نیز اظهار داشــت: هم اندیشی و 
تصمیم گیری به همراه رصد عملکرد دســتگاه ها 
 و ادارات متولی و نظارت بر اقدامات انجام شــده 
در راســتای مصوبات و به منظــور بازآفرینی و 
محرومیت زدایی از مأموریــت های مهم قرارگاه 
تحول اجتماعی محلات است.رئیس کل دادگستری 
 اســتان هرمــزگان در ادامــه با اشــاره به برخی 
آسیب های اجتماعی و جرائم مشهود در خیابان ها 

و کوچه های این محلات که موجب سلب آسایش 
اهالی شده اســت و تأکید بر این که هیچ  نقطه ای از 
شهر بندرعباس نباید مأمن و جولانگاه مجرمان و 
خلافکاران و معتادان متجاهر شــود، تصریح کرد: 
دستگاه قضایی به هیچ عنوان اجازه نمی دهد افرادی 
با ایجاد لانه های فساد در منازل و معابر، به امنیت 
و آسایش مردم آســیب بزنند.وي در ادامه افزود: 
دســتگاه هاي اجرایي و شــهرداری باید خدمات 
ویژه حوزه خود را به ســاکنان این محلات محروم 
ارائه کنند و با ایجاد امکانات فرهنگي، اجتماعي و 
ورزشــي در این مناطق از میزان آسیب ها بکاهند.

صالحی با تعیین مهلت سه ماهه برای مدیران متولی و 
دستگاه های مربوطه تأکید کرد: در صورت کوتاهي 
دستگاه ها در امر خدمات رساني به این محله ها و 
مناطق ، با عنایت به دســتورالعمل »نحوه مقابله با 
 ترک وظایف قانونی مدیران و کارمندان«  ابلاغی از 
سوی ریاست محترم قوه قضائیه با متخلفین برخورد 
جدي خواهد شد.وی در ادامه، جامعه سالم را جامعه 
مبتنی بر اخلاق، معنویت، عدالت و عقلانیت توصیف 
کرد و گفت: باید با اجرای طرح های پیشــگیرانه، 
به سوی شکل گیری جامعه سالم حرکت کنیم و هیچ 
دستگاهی حق ندارد از انجام مسئولیت ها و وظایف 
خود در این مســیر سرباز بزند.صالحی همچنین از 
شــهرداری بندرعباس خواست در راستای احقاق 
حقوق عامه ، عمل بــه وظایف قانونی و همچنین 
اجرای مصوبات شــورای پیشگیری از وقوع جرم 
استان هرمزگان نســبت به تأمین روشنایی و نور 
کافی در مناطق مختلف این محلات، تعیین تکلیف 
اسناد منازل ساکنین با همکاری اداره کل ثبت اسناد 
و املاک و انتقال مالکیت و صدور سند به نام مالکین 
این منازل ، تقسیم عادلانه منابع و امکانات، ایجاد 
پارکها ، فضای سبز و مبلمان مناسب و اصولی شهری 
طی مهلت سه ماهه اقدام نماید.وی همچنین با گلایه 
از عدم نامگــذاری برخی کوچه هــا و معابر این 
محلات از شهرداری بندرعباس خواست با عنایت 
به اینکه مردم شــریف محله کوی آیت الّله غفاری 
 بیش از چهل شهید والامقام را تقدیم انقلاب اسلامی 

 نمــوده انــد، ظــرف مــدت 10 روز ، تمامــی 
کوچه های این محله و دیگر محلات مورد بازدید 
قرار گرفته را به نام شهدا مزین و  نامگذاری نماید.
علی صالحی همچنین دستورات لازم را جهت بررسی 
مطالبات مردم محله کوی آیت الّله غفاری به منظور 
رفع کمبودها و نارسایی های موجود در این محله 
صادر کرد و با تأکید بر لزوم بازسازی بافت فرسوده 
 این محله ابراز داشت: محرومیت زدایی و کمک به 
خانواده هایی که نســبت به تأمین معیشت خود با 
مشــکل رو به رو هستند ،ضرورتی اجتناب ناپذیر 
اســت.صالحی اضافه کرد: طرح جامعی از سوی 
 دادگســتری اســتان هرمزگان تهیه و به ادارات و
 دســتگاه های اجرایی و دیگر متولیان  ابلاغ شده 
است که بر اساس آن، دستگاه های مربوطه اعم از 
شهرداری، ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره(، 
انقلاب اسلامی،سپاه،بنیاد مسکن  بنیاد مستضعفان 
انقلاب اسلامی، مسکن و شهرســازی و اداره کل 
صمت استان با محوریت دادگستری کل هرمزگان 
وظایفی را متقبل شــوند و در اسرع وقت طی یک 
بازه زمانی سه ماهه مشکلات محلات کم برخوردار 
شهر بندرعباس را به گونه ای که در شأن مردم آن 
باشد حل و فصل نمایند که امیدواریم با اجرای کامل 
این طرح به زودی شاهد تحولی مهم در این محلات 
باشیم.رئیس کل دادگستری استان هرمزگان، ایجاد 
اشتغال، کاهش فقر، توانمند سازی و ایجاد دسترسی 
آســان جهت اجرای مشــاغل کوچک و خانگی 

را از مهمتریــن محورها و اهــداف طرح »کنترل 
آســیب های اجتماعی و جرایم در محلات محروم 
بندرعباس« برشــمرد.علی صالحی، ساماندهی و 
 بازســازی بافت فرســوده با اســتفاده از ظرفیت 
گروه های جهادی ،بازگشایی معابر ، ایجاد اشتغال 
برای جوانان ســاکن این محلات از طریق صدور 
جواز کسب و ارائه تســهیلات بانکی با مشارکت 
 اتحادیه اصناف و سازمان فنی حرفه ای را از دیگر 
ویژگی های این طرح برشمرد.رئیس کل دادگستری 
اســتان هرمزگان همچنین با اشــاره به محورهای 
پیشــگیرانه طرح تحول محلات شهر بندرعباس ، 
استقرار مراکز پلیس ، ایجاد گشت های رضویون، 
جمع آوری معتادان متجاهــر و پاتوق های آنها و 
پیش بینی نظام بازپــروری هدفمند و علمی برای 
این افــراد را از دیگر خصوصیــات طرح  کنترل 
آســیب های اجتماعی و جرایم در محلات محروم 
بندرعباس عنوان کرد.عالی ترین مقام قضایی استان 
هرمزگان در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره 
به اینکه طرح کنترل آسیب های اجتماعی و جرایم 
در محلات محــروم و کم برخــوردار بندرعباس 
 با محوریت دادگســتری اســتان و همکاری سپاه 
 امام ســجاد)ع(، شــهرداری بندرعباس و ســایر

 دستگاه های حمایتی و مقابله ای از ابتدای آبانماه آغاز 
 شده است افزود: هدف از اجرای این طرح ؛ شناسایی 
آسیب های اجتماعی محلات پر خطر و اتخاذ تدابیر 
مناسب جهت رفع آن از جمله اقدام به منظور جمع 

آوری معتادین متجاهر،  مقابله با سرقت، دستگیری 
اراذل و اوباش، فروشندگان مواد مخدر و مشروبات 
الکلی، فروشــندگان ســلاح غیر مجاز و برخورد 
با اعمــال غیر اخلاقی با رویکرد تحولی و افزایش 
ضریب امنیت محلات می باشــد.رئیس شــورای 
پیشگیری از وقوع جرم اســتان هرمزگان یادآور 
شد: از ابتدای سال جاری بسط و گسترش فرهنگ 
پیشگیری از وقوع جرم و کاهش آسیب های ناشی 
 از طلاق و ناهنجاری های اعتیاد، قتل، پرخاشگری 
و ... به طور جدی در دســتور کار دستگاه قضایی 
اســتان قرار گرفته اســت که همین موضوع منجر 
به امضــای تفاهم نامــه همکاری با ســپاه امام 
ســجاد)ع( تحت عنوان »طرح مصلحین خانواده« 
 گردید.لازم به ذکر اســت در جریان این بازدید و 
 در راســتای اجرای طــرح کاهــش گام به گام 
آســیب های اجتماعــی در محلات، دســتورات 

فوری به منظور تخریب چند پاتوق و محل تجمع 
معتادین متجاهر ، پلمب چند محل خرده فروشــی 
 موادمخــدر ، جمع آوری آنــی معتادین متجاهر، 
زیبا ســازی محله و جمع آوری زباله های انباشت 
شــده و روان آب فاضلاب ، توزیع 2000 بســته 
معیشتی میان ســاکنین ، تعمیر و بازسازی فوری 
15 منزل مسکونی که نیاز فوری به تعمیر داشتند، 
پلمب یکی از پاتوق های عرضه مشــروب الکلی 
به همراه دســتگیری عوامل جرم و تعطیلی تمامی 
ضایعاتی های محله کوی آیت الّله غفاری که علاوه 
بر فرســودگی و مخاطرات ایمنــی، موجب ایجاد 

مزاحمت برای ساکنین محل شده بود صادر شد.

ســه  مهلــت  تعییــن  بــا  صالحــی 
و  متولــی  مدیــران  بــرای   ماهــه 
دستگاه های مربوطه تأکید کرد: در 
 صورت کوتاهي دســتگاه ها در امر 
خدمــات رســاني به این محلــه ها و 
مناطــق ، با عنایت به دســتورالعمل 
»نحوه مقابلــه با  ترک وظایف قانونی 
مدیــران و کارمنــدان«  ابلاغــی از 
سوی ریاست محترم قوه قضائیه با 

متخلفین برخورد جدي خواهد شد

صالحــی بــا اشــاره بــه محورهــای 
پیشــگیرانه طــرح تحــول محــلات 
شــهر بندرعباس ، اســتقرار مراکز 
 پلیس، ایجاد گشــت های رضویون ، 
و  متجاهــر  معتــادان  آوری   جمــع 
پاتوق هــای آنها و پیــش بینی نظام 
بازپروری هدفمند و علمی برای این 
افــراد را از دیگــر خصوصیات طرح  
 کنترل آسیب های اجتماعی و جرایم در 
محلات محروم بندرعباس عنوان کرد

,,

توزیع عادلانه خدمات در مناطق کم برخوردار با ورود دستگاه قضایی

ضرب الاجل سه ماهه دادگستری برای رفع مشکلات محله آیت ا... غفاری بندرعباس
دستگاه قضایی به هیچ عنوان اجازه نمی دهد افرادی با ایجاد لانه های فساد در منازل و معابر، به امنیت و آسایش مردم آسیب بزنند
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